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Z Á P I S N I C A 
 

z rokovania 21. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Petržalka konaného dňa 14.03.2025 

 
v Dome kultúry Lúky, Vigľašská č. 1, Bratislava. 

 
 
Začiatok rokovania: 15:02 hod. 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení:Milan Vetrák, Iveta Jančoková, Michala Kozáková, Andrej Kalina, Pavol 
Škápik, Natália Podhorná, Polat Elalmis 
 
Otvorenie zasadnutia: 

21. zasadnutie miestneho zastupiteľstva otvoril starosta Ján Hrčka. Zasadnutie sa konalo 
prezenčnou formou v Dome kultúry Lúky, Vigľašská č. 1, Bratislava. 
Starosta skonštatoval, že pri nadpolovičnej väčšine (22 prítomných z počtu 35) je Miestne 
zastupiteľstvo uznášaniaschopné. 
 
Počet poslancov sa počas rokovania priebežne menil.  
 
Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe tak, ako ho poslanci obdržali v pozvánkach. 
 
Schválenie programu: 

Rokovanie o tomto bode otvoril starosta. Hlasovanie o programe tak, ako bol predložený. 
 
Hlasovanie: prítomných 22, za 22, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – program rokovania bol 

schválený. 
 
 
Návrh na zmenu programu: 

Poslankyňa Pätoprstá navrhla stiahnuť z rokovania bod č. 2 a bod č. 3   
 

Hlasovanie: prítomných 22, za 15, proti 7, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh nebol 
schválený. 

(Poslankyňa Fulová mala technické problémy, zdržala by sa). 

 

 

Návrhová komisia: 

p. Marek Tydor, 
p. Viera Némethová, 
p. Libuša Nicholson. 
 
Hlasovanie: prítomných 23, za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

p. Jozef Vydra, 
p. Michaela Ondrejkovič. 
 

Hlasovanie: prítomných 23, za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
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K bodu č. 1 
Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka na podanie projektu 
„Obnova plavárne - ZŠ Turnianska 10, Bratislava“ v rámci výzvy Fondu na podporu 
športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry č. 2024/002 
Materiál sa predkladá v súvislosti s podaním žiadosti o poskytnutie príspevku z výzvy č. 
2024/002 - Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry, ktorú vyhlásil 
Fond na podporu športu. 
Na základe predmetnej výzvy na predloženie žiadostí o poskytnutie príspevku má mestská 
časť možnosť ako oprávnený žiadateľ uchádzať sa o tento príspevok v maximálnej výške 1mil. 
EUR. Predmetom žiadosti o poskytnutie príspevku je komplexná obnova plavárne, ktorá je 
súčasťou ZŠ Turnianska 10, Bratislava. Plavecký bazén má slúžiť pre potreby školy, ako aj 
okolitých materských a základných škôl na výuku plávania počas športovej výchovy, 
tréningové miesto, ako aj na rekreačnú činnosti pre verejnosť, vrátane zdravotne postihnutých 
občanov. 
Podiel spolufinancovania zo strany MČ Bratislava-Petržalka je 43,93 % z celkového rozpočtu 
projektu , celkový rozpočet projektu je aktuálne vyčíslený na 1 783 339,26 Eur s DPH, čo 
zahŕňa stavebné úpravy, sanáciu, bezbariérovosť, nákup vybavenia plavárne, kompletnú 
rekonštrukciu bazéna, ako aj strojovne a bazénovej technológie, šatne, sprchy a ďalšie 
súvisiace práce s obnovou plavárne. 

 
Hlasovanie: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

(Poslanci Fulová a Peceň mali technické problémy, hlasovali by za). 

 
 
K bodu č. 2 
Schválenie spolufinancovania pre Športové zariadenia Petržalky na podanie projektu 
„Nafukovacia hala so zázemím v areáli ZŠ Dudova“ v rámci výzvy Fondu na podporu 
športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry č. 2024/002 
Materiál sa predkladá na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti v súvislosti s 
podaním žiadosti o poskytnutie príspevku z výzvy č. 2024/002 – Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry, ktorú vyhlásil Fond na podporu športu. 
Na základe predmetnej výzvy na predloženie žiadostí o poskytnutie príspevku má mestská 
časť možnosť ako oprávnený žiadateľ podať iba jednu žiadosť. O predmetnú dotáciu sa 
mestská časť bude v danej výzve uchádzať o finančné prostriedky na Obnovu plavárne ZŠ 
Turnianska. Oprávneným žiadateľom v zmysle výzvy môže byť aj športová organizácia.  
Získanie finančných prostriedkov na realizáciu Nafukovacej hala so zázemím v areáli ZŠ 
Dudova z vyššie uvedeného dôvodu budú žiadať Športové zariadenia Petržalky, s.r.o. 
Spolufinancovanie musí byť zabezpečené minimálne vo výške 30% z celkových oprávnených 
nákladov na projekt.  
Predmetom žiadosti o poskytnutie príspevku je výstavba nafukovacej haly so zázemím , ktoré 
sú súčasťou športového komplexu v areáli ZŠ Dudova. Hala bude umiestnená na ploche 
existujúcich tenisových kurtov a jej vybudovanie umožní využitie športoviska celoročne bez 
ohľadu na počasie. Zázemie haly bude umiestnené na trávnatej ploche vedľa bežeckého 
oválu.  
 
Hlasovanie: prítomných 26, za 9, proti 8, zdržal sa 9, nehlasoval 0 – návrh nebol schválený. 

 
 
K bodu č. 3 
Návrh na nájom pozemkov v areáli ZŠ Dudova 2, Bratislava, v k. ú. Petržalka, pre 
Športové zariadenia Petržalky, s. r. o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 
Materiál predstavuje ako prípad hodný osobitného zreteľa, nájom častí pozemku 
nachádzajúcich sa v areáli Základnej školy Dudova 2, pre žiadateľa: Športové zariadenia 
Petržalky, s. r. o., za znížené nájomné vo výške 1,00 euro za celý predmet nájmu za rok, za 
účelom podania žiadosti o poskytnutie finančnej dotácie zo strany Fondu na podporu športu: 
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Výzva č. 2024/002 „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“, v zmysle 
ktorej plánuje vybudovať nafukovaciu športovú halu a zázemie v areáli Základnej školy Dudova 
2, na dobu určitú do 31.12.2033 s odkladacou podmienkou, že nájomná zmluva nadobudne 
účinnosť iba v prípade schválenia poskytnutia predmetnej dotácie z Fondu na podporu športu. 
 

O materiáli sa nehlasovalo. 
 
 
K bodu č. 4  
Schválenie spolufinancovania pre Športové zariadenia Petržalky na podanie projektu 
„Rekonštrukcia telocvične - ZŠ Holíčska 50, Bratislava“ v rámci výzvy Fondu na 
podporu športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry č. 
2024/002 
Materiál sa predkladá na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti v súvislosti s 
podaním žiadosti o poskytnutie príspevku z výzvy č. 2024/002 – Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry, ktorú vyhlásil Fond na podporu športu. Na základe 
predmetnej výzvy na predloženie žiadostí o poskytnutie príspevku má mestská časť možnosť 
ako oprávnený žiadateľ podať iba jednu žiadosť. O predmetnú dotáciu sa mestská časť bude 
v danej výzve uchádzať o finančné prostriedky na Obnovu plavárne ZŠ Turnianska.  
Oprávneným žiadateľom v zmysle výzvy môže byť aj športová organizácia. Získanie 
finančných prostriedkov na Rekonštrukciu telocvične ZŠ Holíčska z vyššie uvedeného dôvodu 
budú žiadať Športové zariadenia Petržalky, s.r.o.. 
Spolufinancovanie musí byť zabezpečené minimálne vo výške 30% z celkových oprávnených 
nákladov na projekt.  
V telocvični na ZŠ Holíčska sa budú realizovať nasledovné stavebné práce: Obnova a 
modernizácia telocvične; výmena podlahy; montáž dreveného obkladu stien z brezovej 
preglejky; zateplenie objektu; výmena zasklených stien trojsklom; nová vnútorná maľovka a 
drevený obklad; výmena dlažieb a obkladov; výmena elektroinštalácií a vzduchotechniky; 
inštalácia nového čiarovania športovísk podľa potrieb školy; protipožiarne opatrenia podľa 
platných noriem; separovanie stavebného odpadu; bezbariérové riešenia. 
 

Hlasovanie: prítomných 22, za 22, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 5  
Návrh na nájom priestorov telocviční v objekte ZŠ Holíčska 50, Bratislava, v k. ú. 
Petržalka, pre Športové zariadenia Petržalky, s. r. o., ako prípad hodný osobitného 
zreteľa 
Materiál predstavuje ako prípad hodný osobitného zreteľa nájom priestorov telocviční v trakte 
A3 na -1. podzemnom podlaží, nachádzajúce sa v objekte Základnej školy Holíčska 50, pre 
žiadateľa: Športové zariadenia Petržalky, s. r. o., za znížené nájomné vo výške 1,00 euro za 
celý predmet nájmu za rok, za účelom podania žiadosti o poskytnutie finančnej dotácie zo 
strany Fondu na podporu športu: Výzva č. 2024/002 „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“, v zmysle ktorej plánuje mestská časť realizovať významné investičné 
opatrenia na modernizáciu a rekonštrukciu telocviční nachádzajúcich sa v objekte Základnej 
školy Holíčska, na dobu určitú do 31.12.2033 s odkladacou podmienkou, že nájomná zmluva 
nadobudne účinnosť iba v prípade schválenia poskytnutia predmetnej dotácie z Fondu na 
podporu športu. 
 

Hlasovanie: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
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Príloha č. 1 
 

Doslovný prepis (anonymizovaná verzia) z rokovania 21. zasadnutia Miestneho 
zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka konaného dňa 14.03.2025 

 
 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Dobrý deň prajem. Zjavne je tu nadpolovičná väčšina všetkých poslancov, takže je 15:00 a 

môžme začať mimoriadne zasadnutie, teda zasadnutie zastupiteľstva v mimoriadnom termíne, 

ktoré sa týka schválenia hlavne projektov ohľadom spolufinancovania projektov na Fond na 

podporu športu. Čiže, štandardné. Vážené poslankyne, poslanci, vážení hostia, v súlade s 

ustanovením § 12 ods. 1 zákona č. 369 z roku 1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov a § 17 ods. 4 zákona č. 377 z roku 1990 Z. z. o hlavnom meste 

Slovenskej republiky v znení neskorších predpisov otváram rokovanie dvadsiateho prvého 

zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka. Na dnešné 

rokovanie boli okrem vás pozvaní primátor hlavného mesta Slovenskej republiky, okresný 

prokurátor Bratislava V, predseda Okresného súdu Bratislava V, veliteľ expozitúry Mestskej 

polície Bratislava V, riaditelia škôl a miestnych podnikov a ako aj obyvatelia Petržalky, ktorí 

majú možnosť sledovať zastupiteľstvo naživo na stránke www.zastupitelstvo.sk. Rád by som 

upozornil, že z rokovania bude vyhotovovaný doslovný prepis, ktorý bude súčasťou zápisnice, 

aby si toho boli všetci vedomí, lebo je tam teraz taká možnosť, tak to robíme, aby to bolo 

jednoduchšie preto a bolo to úplne presné. Z dnešného rokovania, konštatujem, že dvadsiate 

prvé zasadnutie miestneho zastupiteľstva je uznášaniaschopné. Z dnešného rokovania sa 

ospravedlnili poslanci, pán poslanec Pek, ale toho som tu videl, mám to tu napísané, 

ospravedlňujem sa, pani vicestarostka Jančoková a pani poslankyňa Kozáková, pán poslanec 

Kalina, zo zdravotných dôvodov, pán poslanec Vetrák, z pracovných dôvodov, pán poslanec 

Škápik, z pracovných dôvodov, pani poslankyňa Podhorná z pracovných dôvodov. Ak som na 

niekoho zabudol, tak a tak aj pán poslanec Elalmis hlásil, že to nestihne, takže to sú tí 

ospravedlnení. Ostatní by tu buď mali byť alebo prísť možno neskôr. Takže štandardne 

prejdeme k schváleniu programu tak, ako vám bol zaslaný v pozvánke. A potom vlastne, keď 

bude potreba, tak sa dajú robiť nejaké zmeny. Takže poprosím o hlasovanie o programe tak, 

ako bol, dávam hlasovať o programe tak, ako bol zaslaný. 

Referát organizačných vecí 

Spúšťame prezentáciu. Hlasovanie spustené. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

22 prítomných, 22 za. Konštatujem, že program bol schválený. Teraz otváram diskusiu 

ohľadom zmien tak v programe. Ak sa nik a pani poslankyňa Pätoprstá, nech sa páči. 

Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá (poslankyňa) 

Ďakujem. Ja vás poprosím stiahnuť bod 2, tam chýbajú stanoviská takisto sú to materiály, 

materiál chýba, pokiaľ viem, tak je tam nejaký problém, čiže viem si, neviem predstaviť, že by 

sme si podali žiadosť a potom na ministerstvo by chodili na to petície alebo zo strany tak isto 

od občanov alebo a, že asi bolo dobré to dorokovať s nimi a tak potom stanovisko, že do toho, 

toho uznesenia, ktoré teda schvaľovať, aby sme vedeli, či schvaľovať. Ďakujem. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Okej, ja ho nestiahnem, takže keď chcete dať, môžte dať návrh na to, že vy dávate návrh na 
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jeho vyradenie, ale ja ho určite nestiahnem, takže. Nie, dali ste návrh na stiahnutie, aby som 

ho stiahol, ja ho neviem stiahnuť, vy môžte iba proste. Hlasuje, ale stiahnuť môžem iba ja, hej? 

Ako vydávate proste ten bod vyradiť. Čiže chcete dať návrh na vyradenie bodu, okej. 

Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá (poslankyňa) 

To je trojka? 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Okej, tak ono je to 2, 3, hej, lebo vlastne týka sa to obidvoch bodov, lebo 1 je návrh na 

spolufinancovanie a druhé návrh na nájom pozemkov, takže oni spolu súvisia. Takže 

predpokladám, že to je vyradenie bodov číslo 2 a 3. Takže poprosím hlasovať o návrhu, o 

vyradení bodov číslo 2 a 3 z tohto zasadnutia. 

Referát organizačných vecí 

Chvíľočku poprosím. Spúšťame prezentáciu. Hlasovanie spustené. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

22 prítomných, 15 za, 7 proti, čiže tento návrh neprešiel. Takže program ostáva tak, ako bol a 

aj keď bol technický problém, nezmenil by nič na hlasovaní. Takže poprosím len, pani 

poslankyňa Fulová. Určite nie. Nadpolovičná väčšina všetkých je zmena programu, čiže 18. 

Čiže program ostáva tak, ako bol. Čiže pani poslankyňa Fulová, len potom asi do zápisu, ako 

by hlasovala, keby to tam mala, ale neovplyvnilo by to hlasovanie, dobre. Zdržala by sa. Čiže 

prechádzame na program, aha nie, pardon, ešte. Návrhová komisia, do návrhovej komisie 

som dostal návrhy, pani poslankyňa Némethová, pani poslankyňa Nicholson, pán poslanec 

Tydor. Má niekto iný návrh? Ak nie, poprosím o hlasovanie o takomto zložení návrhovej 

komisie. 

Referát organizačných vecí 

Spúšťame prezentáciu. Hlasovanie spustené. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

23 prítomných, 23 za. Konštatujem, že máme zloženie návrhovej komisie a ešte za 

overovateľov zápisnice dnešného zastupiteľstva som dostal návrhy na pani poslankyňu 

Ondrejkovič a pán poslanec Vydra. Má niekto iný návrh? Ak nie, poprosím, hlasujte o takomto 

zložení overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia. 

Referát organizačných vecí 

Spúšťame prezentáciu. Hlasovanie spustené. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

20, 23 prítomných, 21 za, dvaja nehlasovali. Konštatujem, že aj overovatelia zápisnice boli 

schválení. 

 

K bodu č. 1 
Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka na podanie projektu 

„Obnova plavárne - ZŠ Turnianska 10, Bratislava“ v rámci výzvy Fondu na podporu 

športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry č. 2024/002  
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Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Prechádzame do bodu číslo 1, to je Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-

Petržalka na podanie projektu "Obnova plavárne, Základná škola Turnianska 10" v rámci výzvy 

Fondu na podporu športu na výstavbu a rekonštrukciou modernizáciu športovej infraštruktúry 

2024, výzva 2024/002. Predkladám ja. Čiže ako iste viete, napriek tomu, že sme tu v minulosti 

aj za minulého zastupiteľstva mali rôzne diskusie, z akých peňazí, ako sa majú obnovovať 

plavárne, teda školské bazény, nech som presný. Školský bazén Pankúchova je úspešne 

zrekonštruovaný, spustený, využíva sa. Bazén, školský bazén na Holíčskej by mal byť budúci 

mesiac dokončený, v najhoršom prípade máj. Ale určite sa bude od 1. Septembra využívať 

rovnako ako Pankúchova. Na bazéne na Budatínskej sa začalo minulý týždeň, minulý mesiac 

robiť. Predpokladaný termín rekonštrukcie bazéna na Budatínskej je október, november, 

predpokladám pri nejakých komplikáciách december tohto roku. Takže zase od budúceho, 

začiatku budúceho roka by mal byť k dispozícii na kompletku zrekonštruovaný aj bazén na 

Budatínskej. A ostáva nám nezrekonštruovaný bazén na Turnianskej, i keď tento bol v 

najlepšom stave, preto sa dostal do zoznamu ako posledný. Dostali sme už naňho, myslím, 

že aj schválené časť financií z iného projektu a teraz by sme chceli tú druhú časť financií, ktorú 

sme mali platiť z vlastných prostriedkov, požiadať Fond na podporu športu. Ak by sa to 

podarilo, prakticky spolufinancovanie mestskej časti by bolo veľmi malé, omnoho menšie ako 

pri iných projektoch, lebo by sme tento projekt dokázali financovať z dvoch rôznych výziev. 

Komunikovali sme, vyzerá, že zatiaľ všetky informácie, ktoré máme, aj niektoré písomné, 

niektoré ústne je, že si tie 2, 2 výzvy navzájom neodporujú. Takže jedným nevadí, že to 

financujeme z druhých a druhým nevadí, že to financujeme z tých prvých. Takže ak by sme 

samozrejme boli úspešní z Fondu na podporu športu, ušetrili by sme rádovo 600.000 EUR v 

rozpočte mestskej časti, ktoré by sme financovali v rámci, v rámci spolufinancovania. Takto by 

sme tú sumu vedeli vykryť z Fondu na podporu športu. To bola ešte myslím, aj vyššia suma. 

Čiže toto by bol taký ten ideálny spôsob financovania a ak sa to podarí, tak ak to bude 

schválené, s rekonštrukciami by sa malo začať niekedy v letných mesiacoch júl, august a mali 

by byť zrekonštruované do konca školského roku, čiže zase k 1.  septembru 2026, ak sa nič 

mimoriadne nestane, nebudú nejaké komplikácie, by mala Mestská časť Petržalka mať 

zrekonštruované 4 školské bazény, k tomu plaváreň, čo je naozaj vynikajúci, vynikajúca správa 

pre či už dané základné školy, žiakov, športové kluby atď., že športová infraštruktúra v tejto 

oblasti by mala byť v rámci Petržalky jedna z najlepších v Bratislave a možno aj na Slovensku 

na daný počet obyvateľov, daný počet škôl atď. Samozrejme viedlo k tomuto, že sme v 

minulom volebnom období nerekonštruovali tieto bazény z vlastných finančných zdrojov, ako 

navrhovali niektorí poslanci, ale ostali sme pritom, že sme spravili projekty a uchádzali sme sa 

o externé zdroje a vďaka tomu sme de facto za sumu, ak to takto vyjde, možno jedného bazéna 

vo vlastnej réžii dokázali zafinancovať z externých zdrojov ďalšie 3 bazény, takže de facto za 

tretinovú cenu, možno niečo viac ako tretinu sumy sa, by sa to mohlo podariť, ak to všetko 

vyjde. A to je teda prvá časť, ktorá ak vyjde a takto bude schválená, a tak to bude dobrá správa 

pre aspoň jedno odvetvie športové, ktoré bude naozaj mať na kompletku zrekonštruované a 

veľké možnosti využívania športovej infraštruktúry. Takže toľko k tomu, otváram diskusiu, k 

tomuto bodu. Ak sa nikto nehlási, poprosím návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. 

Návrhová komisia 

Návrh uznesenia, Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka schvaľuje po a) 

predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu "Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej štruktúry" na základe výzvy číslo 2024/002 Fondu na podporu športu, 

na projekt "Obnova plavárne ZŠ Turnianska 10 Bratislava", po b) zabezpečenie realizácie 
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projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných prostriedkov z Fondu na podporu 

športu, po c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu vo výške 43,93 % z celkového rozpočtu projektu, tj. 1.783.339,26 EUR, to je 

783.339 EUR s DPH, po d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov 

projektu z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka. Pán starosta, nech sa páči, dajte 

hlasovať. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Ďakujem. Poprosím, prezentujte sa a hlasujte. 

Referát organizačných vecí 

Spúšťame prezentáciu. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Zapíšeme, poprosím, ak tu je niekto z IT, tak aby to skúsil. Okej, vďaka. 

Referát organizačných vecí 

Hlasovanie spustené. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

25 prítomných, 25 za, technické problémy. Pani poslankyňa Fulová, pán poslanec Pek, Peceň, 

pardon. Áno, obidvaja by boli za, takže poprosím uviesť, že by to bolo 27, nič to nemení na 

tom, že to prišlo, len že, to prešlo, čiže poprosím potom do zápisnice uviesť, že z technických 

príčin títo dvaja poslanci mali technické problémy a boli by hlasovali za, bolo by 27, 27. Okej, 

čiže tento bod sme schválili. 

 

K bodu č. 2 
Schválenie spolufinancovania pre Športové zariadenia Petržalky na podanie projektu 

„Nafukovacia hala so zázemím v areáli ZŠ Dudova“ v rámci výzvy Fondu na podporu 

športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry č. 2024/002  

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Prechádzame do bodu číslo 2, Schválenie spolufinancovania pre Športové zariadenia 

Petržalky, na podanie projektu "Nafukovacia hala so zázemím v areáli Základná škola Dudova" 

v rámci výzvy Fondu na podporu športu, na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej 

infraštruktúry číslo, teda výzva číslo 2024/002. Opätovne k tomu predkladám materiál ja, čiže 

okrem toho, že by som urobil také rýchle zhrnutie tej športovej infraštruktúry, ako som spomínal 

v predchádzajúcom bode, ak všetko vyjde, dneska sú teda na ceste rekonštrukcie troch 

bazénov a teda štvrtý je ten, ktorý sa schvaľoval v predchádzajúcom bode a verím, že tak, ako 

to máme napočítané, tak by sme mali byť úspešní v tom projekte alebo je veľká 

pravdepodobnosť, že budeme úspešní v žiadosti na rekonštrukciu, obnova plavárne, bazéna. 

A aj keby sme neboli, tak už polovicu tej sumy máme z iného projektu, takže rekonštrukcia 

bazéna Turnianska sa robiť bude. To, čo je druhá vec, ktorú ste si všimli je, že sme teda z 

Fondu na podporu športu v minulosti rekonštruovali Športovú halu Prokofievova, ešte sú tam 

nejaké drobnosti, ale drvivá väčšina tej, toho, čo sa malo zrekonštruovať, je, teda všetko, čo 

sa malo zrekonštruovať z Fondu na podporu športu, je zrekonštruované. V tom čase, kedy 

sme dávali žiadosti, neboli nejaké drobnosti ako zateplenie fasády a podobné nejaké detaily 

na tej hale, ale tá hala je zrekonštruovaná tiež s podporou Fondu na podporu športu. A teraz 



8 

 

tak, ako som vám aj na predchádzajúcich zastupiteľstvách spomínal, snažíme sa dávať 

projekty, kde vieme, máme pripravených niekoľko projektov, samozrejme, niektoré, snažíme 

sa dávať tie projekty, kde vieme získať najväčší počet finančných zdrojov. Vysvetlím to na 

príklade, pri druhej výzve z Fondu na podporu športu sme dávali rekonštruovať telocvičňu na 

Základnej škole Turnianska. Rekonštrukcia stála 120.000  EUR, z toho fond nám dal nejakých 

70 alebo 80, boli sme síce úspešní. Len pre uvedenie, pri tých ostatných výzvach, ten fond 

dával 1.100.000  EUR, väčšinou sme dostávali tú sumu s nejakým krátením, ale približne skoro 

1.000.000  EUR. To len na to, aby ste chápali, že akonáhle dokážeme získať peniaze na 

zmysluplný projekt vo výške 700, 800, 900.000  EUR, 1.000.000  EUR, tak toľko peňazí nám 

potom ostane, aby sme také rekonštrukcie, aké sme predtým urobili na Turnianske, vedeli 

urobiť na iných školách. Čiže nemá zmysel pre nás dávať opravovať, pokiaľ máme iné väčšie 

projekty, nemá zmysel dávať opravovať školské telocvične, kde, i keď už teraz máme 

komplexnejšie rekonštrukcie, ale rádovo sú možno v hodnote 300, 400  000 a pri 

spolufinancovaní a ostatných veciach je to nižšia suma, ktorú vieme získať. Čiže oplatí sa 

získať väčšiu investíciu a na základe ušetrených finančných prostriedkov, potom skôr z 

vlastných zdrojov alebo v iných výzvach rekonštruovať tú ostatnú infraštruktúru. Samozrejme, 

vzhľadom k tomu, to, čo tu už bolo aj na začiatku, je, že kým na Dudovej existuje nejaká 

športová infraštruktúra, sú tam 4 tenisové kurty, tak je otázka, samozrejme, alebo teda neni, 

neni vyrokované podľa pani poslankyni z TKP, čo s tými kurtami. Bolo stretnutie, na ktorom 

sme teda deklarovali, v prípade, že by mestská časť sa v tomto projekte uchádzala o 

1.000.000  EUR, to je maximum, Fond na podporu športu zmenil žiadosti a už sa nedá 

uchádzať o 1,1 milióna, ale už maximálna žiadosť, o ktorú sa dá uchádzať, je 1.000.000  EUR. 

Tento projekt, ktorý dávame, sa týka nafukovačky cez 4 kurty a na zázemie k tejto 

nafukovačke, aby nebolo v škole, ale by bolo vo vonkajších priestoroch a vnútorná 

infraštruktúra cez, v rámci toho na multifunkčné športoviská, futbal, basketbal, volejbal, 

hádzaná, florbal atď. Dôvodom je, že dneska Mestská časť Petržalka okrem Pankúchovej a 

čiastočne Prokofievovej nedisponuje, alebo teda jediné športovisko, ktoré oficiálne spĺňa 

parametre, kde môžu hrať oficiálne zápasy, ktokoľvek iný, je len na Pankúchovej, ktorá sa 

otvorila asi pred mesiacom. Tam je jediné športovisko, ktoré spĺňa podmienky, kde sa dá hrať 

oficiálne futsal, florbal, volejbal, basketbal. Na všetkých ostatných športoviskách, vrátane 

Prokofievovej sa to dá hrať len na výnimku alebo len do určitých súťaží, tzn. len do 15 rokov, 

18 rokov a pod. Neexistuje iné športovisko vo vlastníctve Petržalky, kde by sa dali hrať iné 

športy oficiálne, ako tie, čo sú na Pankúchovej a teda ďalších asi 26 tenisových kurtov, ktoré 

spĺňajú podmienky alebo 30 tenisových kurtov, ktoré spĺňajú podmienky, kde sa dá hrať 

oficiálne. To je aj dôvod, pre ktorý sme sa rozhodli, i keď je pravda, keby sme mali vhodnejšie 

miesto, ktoré to vie splniť, išli by sme do iného miesta, v tomto momente, tak, ako to je 

nezazmluvnené alebo teda prenajatý kurt do konca alebo prenajaté športovisko do konca roka 

je na Dudovej, preto sme zvolili Dudovu. Nie že by sme chceli Dudovu. Určite by sme radšej 

uprednostnili inú časť alebo iné miesto, kde by sme postavili toto športovisko, ale to je 

momentálne jediné miesto, kde vieme v takom čase a s takými podmienkami infraštruktúrnymi, 

že to má zmysel podávať a naozaj tá investícia je okolo jedného milióna eur, ktoré vieme 

žiadať. Celková investícia, myslím, že je okolo 1,6 milióna eur za celú tú infraštruktúru. Takže 

a vznikli by tam 3, 4 športoviská o veľkosti, bola by to najväčšia multifunkčná športová hala v 

Petržalke. Tá, ktorá je na Pankúchovej, tá je zhruba o veľkosti, aby ste mali predstavu 2,5 

tenisového kurtu. Na Draždiaku, ktorá pôjde pod kompletnú rekonštrukciu, je zhruba, sú 3 

tenisové kurty a táto je o veľkosti štyroch tenisových kurtov. Čiže neexistuje žiadna iná, žiadne 

iné športovisko s výnimkou Pankúchovej, ktoré by toto spĺňalo. Existuje veľká požiadavka 

rôznych športových klubov, volejbalistov, basketbalistov, florbalistov a pod. o športovú 
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infraštruktúru. Momentálne s nimi riešime vyťaženie Pankúchovej mimo hodín, ktoré sú pre 

školy. A keď tak, ako je výzva daná, že tam musí byť minimálne 7 klubov, my reálne chceme, 

aby tam bolo čo najviac klubov, takže tých klubov tam bude skoro 10, ktoré budú využívať 

alebo chceme, aby využívali danú infraštruktúru, tak ten počet hodín, ktorí im prináleží alebo 

ktorí si vedia dať, je tak malý, že sa takisto dopytujú na ďalšiu športovú infraštruktúru, ktorú, 

ktorú budú vedieť, ktorú budú vedieť získať. Na otázku, čo so štyrmi tenisovými kurtami, ktoré 

sú na Dudovej? Vzhľadom k tomu, že sú to nekryté 4 tenisové kurty, tak tieto 4 tenisové kurty 

sa v rámci areálu Dudovej, v prípade, že by ten projekt bol úspešný, dali vybudovať v inej časti. 

Takže dá sa spraviť to, že ak Mestská časť Petržalka podá projekt, a ten projekt bude úspešný, 

a teda dostane 1.000.000  EUR z cudzích zdrojov, tak za cca. 100.000  EUR vie vybudovať 

tieto 4 tenisové kurty v inej časti. Tým pádom tá investícia by bola 1.000.000  EUR , mínus, 

povedzme 100.000, ale stále je to najväčšia investícia z tých projektov, ktorú môže dostať. 

Stále je to o tom, že sa vybudováva športová infraštruktúra pre ďalšie športy, zopakujem, 

basketbalisti, volejbalisti, futsalisti, florbalisti, ktokoľvek iný, kto potrebuje športovať v 

uzavretých priestoroch. A napriek tomu, že to neni populárne, rozumiem tomu, len si treba 

uvedomiť, my máme 30 tenisových kurtov v našich školských areáloch a nemáme žiadnu inú 

športovú infraštruktúru s výnimkou Pankúchovej v školskom areáli, ktorá by slúžila pre iné 

športy v takomto objeme. Takže áno, môžme sa o tom baviť, že či, či to za to stojí alebo za to 

nestojí. Z môjho názoru to určite takto je v prospech mestskej časti. Mám za to, že ak ten 

projekt bude úspešný, 4 kurty sa dajú vybudovať, čiže nepríde ku skráteniu nikoho, čiže bude 

aj športová hala multifunkčná, aj 4 tenisové kurty v rámci areálu. Samozrejme tiež to bude 

treba odsúhlasiť a časť peňazí na to vyhradiť, čiže vlastne tá dotácia, ktorú by sme dostali, ak 

to bude úspešné, ešte stále sa môže stať, že projekt podáme a projekt nebude úspešný, tým 

pádom nemáme čo riešiť, aj to sa môže stať, lebo tento projekt je z toho, čo sme si 

napočítavali, menšia pravdepodobnosť, že bude úspešný ako Turnianska, ktorá je, ale 

hovorím, tam máte nejaký bodový systém atď. Čiže takto sa ten projekt podáva, takto som 

presvedčený, že je to najvýhodnejšie pre mestskú časť, takto je to najvýhodnejšie pre drvivú 

väčšinu športujúcej mládeže. A samozrejme také tie veci, že najskôr by sa vybudovali 4 

náhradné kurty, až potom by sa tam stavalo, to sú samozrejmosti, ktoré považujem, že ak by 

došlo k tomu, že ten projekt je úspešný a že sa na tých alebo na pozemkoch nad tými štyrmi 

kurtami má stavať, tak najskôr sa vybuduje náhradná infraštruktúra, aby nedošlo k tomu, že v 

nejakom čase, kedy sa tie kurty reálne dokážu využívať, sa nedajú využívať. Ale to sú 

možnosti. Záleží na každom, samozrejme, na vašich rozhodnutiach. Toľko k úvodnému slovu. 

Otváram diskusiu. Pani poslankyňa Pätoprstá. 

Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá (poslankyňa) 

Ďakujem veľmi pekne. Pán starosta, ja som bola teda účastná viacerých výberových konaní, 

teda výberov projektov. Bola som dosť zaskočená, akým spôsobom sa to vlastne realizuje. 

Veľmi tam rozhoduje naozaj nielen bodové hodnotenie, ale aj to, ak sa tam náhodou, ak tam 

náhodou vznikne nejaká pochybnosť, tak tí úradníci dávajú iný projekt. Ja sa, ja určite by som 

podporila tento projekt, aj ho chcem podporiť, ak nám dáte osobnú, osobný prísľub, že sa 

skúsite dohodnúť s týmito majiteľmi alebo teda prevádzkovateľmi tenisových kurtov na našich, 

na našom pozemku, aby tam nedošlo k tomu, že tam bude nejaký konflikt alebo že sa bude v 

médiách niečo objavovať alebo že tam bude nejaká petícia alebo nejaké, nejaké 

spochybňovanie toho projektu, pretože tá konkurencia tých projektov a tých obcí, ktoré tam 

budú niekedy, bohužiaľ, aj politicky tlačiť na ten výber, bude obrovská. Čiže ak teraz dáte 

naozaj, že verejný prísľub, že sa skúsite zmierlivo dohodnúť s tými, s týmito ľuďmi a že tam 

nedôjde k nejakému následnému spochybňovaniu toho podania, tak ja Vám to vďačne 
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podporím, len potrebujem naozaj tú záruku, keďže nemáme žiadne stanovisko, ani v materiáli, 

mne bude stačiť vaše slovo. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Ďakujem. S riadnym vystúpením pani poslankyňa Fulová. 

Ing. Gabriela Fulová (poslankyňa) 

Ďakujem pekne. Ja mám možno skôr pár takých praktických otázok, pretože sa ma to tak 

celkom viac aj dotýka, keďže je to aj môj obvod a teda aj obvod pani vicestarostky. Tak pre 

mňa sú ešte otázne také veci, že teda prvýkrát počujem, že tie kurty sa budú ešte aj prekladať, 

takže pre mňa dôležitá otázka, prekladať, ktorým smerom v rámci areálu, či tam, kde mali byť 

nejaké tie preliezky alebo nejaké tie ďalšie workoutové ihriská alebo niečo podobné smerom 

k tej druhej hale, pretože to nie je jediná v hala v danom areáli, ale teda bude to už druhá hala. 

Ďalšia otázka pre mňa je, že či tá nafukovacia hala teda bude celoročná. Zo strany ľudí alebo 

teda obyvateľov, ktorí sú okolo, prvá otázka je, ako sa bude parkovať, pretože parkovanie je 

pred školou tak aké je, čo znamená, že takmer žiadne. Dovnútra areálu nie je prístup, ani nikto 

nežiada, aby bol. Konečne sa vyriešili, vyriešil vstup k druhej hale, kde permanentne parkovalo 

14, 15, 20 áut vedľa školy, kde teda ste priamo v areáli školy. Ďalšia otázka pre mňa je, či 

multifunkčné ihriská budú v zmysle takom, že si mám predstaviť to, čo je na Lachovej a 3 vedľa 

seba, pod krytou halou alebo, alebo aká je nejaká tá definícia, lebo len povrch a veľkosť 

nestačí. To, či tam je nejaký ten okolo, nejaké tie zábrany alebo proste čokoľvek. Potom boli 

tam otázky od obyvateľov, aj to, aké, že majú tú skúsenosť, poviem to rovno, že v hale je buď 

zima alebo veľmi teplo. Čiže či to bude naozaj dostatočne využívané a takisto, či nebude veľké 

množstvo hluku. Totižto tá hala bude zhruba tak vysoká jak Základná škola. Neviem, niekto 

odmeral, že možno ešte vyššia. Toto len dávam späť, také tie spätné väzby. Naozaj úplne 

chápem obyvateľov, ktorí bývajú na opačnej strane, že keďže tam neni regulované parkovanie, 

nie je tam žiadna parkovacia politika, že budú tam mať pod nosom, jak sa povie, autá, pretože 

už teraz, keď sa na dostihovej dráhe niečo deje, tak tam autá štandardne parkujú, lebo sa tam 

nemusí platiť. Je to cesta, ktorá nie je oficiálne ani mesta, ani Petržalky, takže sa tam 

nerealizuje parkovacia politika. Toto sú také hlavné moje otázky, možno aj obavy, ktoré sú od 

občanov, tak by som chcela vedieť odpovede. Ďakujem. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Ďakujem. S faktickou, pani poslankyňa Pätoprstá. 

Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá (poslankyňa) 

Ja chcem upozorniť, že na Starohájskej sú obrovské parkoviská, ktoré sa využívajú, keď sú 

Dni Petržalky, takže, ale ja hovorím o Starohájskej, tam, kde je pred dostihovou dráhou 

obrovské parkovisko, ktoré sa využíva. Ale veď to je, ok. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

S riadnym vystúpením pani námestníčka Kratochvílová. 

Ing. Tatiana Kratochvílová (poslankyňa) 

Ďakujem pekne. Ja by som len chcela, mám taký pocit, že sa nemýlim, keď poviem, že občania 

majú dostať slovo prví, až potom mala byť diskusia k tomuto bodu, občania sa riadia. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

To bolo v rokovacom poriadku? 
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Ing. Tatiana Kratochvílová (poslankyňa) 

Myslím si, že je to v rokovacom poriadku a riadne sa prihlásili pred zastupiteľstvom. Ja len 

teda jednu poznámku k tomu. Je fajn, že Petržalka získava peniaze na športoviská, my ale 

doteraz nevieme, že teda komu a v akom režime budú tie nové športoviská alebo tie 

rekonštruované športoviská slúžiť, pretože stále čakáme niekoľkokrát prisľúbenú koncepciu 

športu, takže to je veľmi dôležitá vec. A tá druhá poznámka, nie je to prvýkrát, ja si nemyslím, 

že je správne rušiť kluby, ktoré tu fungujú desaťročia, niektoré, do ktorých chodia stovky ľudí 

a vychovali stovky športovcov. Ďakujem. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Ďakujem. Som veľmi rád, že ste takto k tomu pristupovali, aj keď ste rušili Športovú halu Elán, 

ktorá bola jediná na Slovensku a mali ste možnosť ju odkúpiť za smiešnu cenu, 20 rokov 

dozadu, to bolo vlastne. Spôsobilo to celoslovenský problém. Mesto sa na to naozaj, že úplne 

že vyfláklo. Ale chápem, že vždycky, keď prejdeme cez most do Petržalky, tak tu platia iné 

pravidlá, ako platia na meste. Na meste zrušíme jedinú halu na celom Slovensku, ktorá slúži 

všetkým športovcom, Volkovi a všetkým atlétom, lebo proste mesto ani len neodpíše majiteľovi 

na opakované výzvy. A tu sa budeme rozprávať o tom, že vlastne my nič nerušíme, my 

vybudujeme ďalšiu infraštruktúru, pretože my máme obrovské množstvo tenisových kurtov. 

Zbytočne krútite hlavou, to je fakt, my máme obrovské množstvo tenisových kurtov, ktoré 

spĺňajú súťažné podmienky a tenisti sú spokojní, ja tomu chápem, ale všetky ostatné športy 

strádajú. A teraz ešte raz, my nehovoríme, že to ideme robiť, tie tenisové kurty sa dajú preložiť, 

vysvetlím, kde, aj sme to konzultovali, dokonca to aj z TKP potvrdili, že si to tam spočítali, že 

sa tam tie kurty zmestia, čiže akože technicky to možné je, kurty tam vedia ostať tak, ako tam 

boli doteraz, len budú proste posunuté a technicky to možné je. Takže rozumiem, len niekedy 

potom neviem, koho záujmy tu niektorí hájite. Pani, pán poslanec Peceň s riadnym 

vystúpením. 

Pavol Peceň (poslanec) 

Ďakujem pekne. Ja by som chcel iba spýtať, že prečo sme napr. nechceli, ja rozumiem tomu, 

že je tu, tam možnosť zohnať, dúfam, že je to zapnuté, zohnať cudzie prostriedky, ale napr. 

máme tu aj iné haly, ktoré sme napr. mohli zrekonštruovať. Ja rozumiem tomu, že nemohlo by 

to byť multifunkčná hala, napr. Gercenova, vieme, že tam nejakým spôsobom je možnosť to 

zrekonštruovať, že tam končí nájom, že prečo sme napr. nechceli ísť do tohto priestoru, kde 

vieme, že proste, dobre ja beriem, že neni to na súťažné podmienky hala, ale vieme ju 

zrekonštruovať. Je to hala, ktorá už je v našom majetku, ktorá je naša a miesto toho ideme 

stavať ďalšie. A rozumiem tomu, že tak, ako si tým pán starosta kedysi povedal, že nevieme, 

dokedy tie prostriedky štát bude nám dávať, prečo ideme do toho, že už vieme, že niečo máme, 

je to náš majetok, poďme to zrekonštruovať a keď to bude zrekonštruované napr. poďme 

stavať ďalšie. Lebo toto nie je re rekonštrukcia, tu ideme stavať ďalšiu. A rád by som teda 

vedel, že teda, aj ako sa tu kolegyňa pani Fulová pýtala, že kde teda, ako to tam vychádza, 

lebo, poviem úprimne, že do stredu ihriska, toho športového to asi nevychádza. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Práveže vychádza, áno. 

Pavol Peceň (poslanec) 

A okej, v poriadku a ja si, dobre, ak tu niekto má odsúhlasené, v pohode, ja si nemyslím, ale 

samozrejme, asi. 
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Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Tvrdil to aj TKP. 

Pavol Peceň (poslanec) 

Dobre, ja ako nebudem, nebudem sa o tom hádať, ako hovorím, ja som si to, akože, to je môj 

osobný názor, čo si myslím a v poriadku, ako to je celé. Ďakujem. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Čiže možno viete niečo alebo vieš niečo, čo neviem. My dneska nespĺňame a nemáme žiadnu 

inú veľkú halu, ktorú by sme vedeli rekonštruovať. Gercenova ešte neni odovzdaná, ešte 

neskončil nájom. My musíme v čase podania žiadosti, čo je v pondelok, dokladovať tieto veci. 

Nemáme ich, nespĺňame ich, nevieme ich urobiť. Takisto máme ďalšie 2 haly, na Znievskej, 

ktorá je tuto kúsok a ďalšiu na Wolkrovej, ale tie haly boli prenajaté v roku 2006 na 20 rokov a 

ich nájmy skončia v apríli 2026. A teda asi ty si patril vždycky k tým, ktorý si sa správal 

hospodárne, ja pokiaľ tú halu nemám odovzdanú, prevzatú naspäť, tam ešte sa môže niekto 

súdiť, tam ešte môže byť strašne veľa vecí v jednej, v druhej, v tretej hale. Ja neviem, ako to 

dopadne. Pokiaľ ju nemám protokolárne odovzdanú, tak nejdem do nej investovať peniaze a 

ani to neviem. Tam je normálne zmluva, kde ja bez súhlasu tej druhej strany to robiť neviem, 

ja neviem povedať, či čo sa tam bude ďalej robiť, či napr. momentálne na Gercenovej, ktorú 

hovoríš, je, je posilňovňa a teraz takisto ti niektorí obyvatelia povedia, že to je veľmi obľúbená 

posilňovňa, ktorá tam je a môžme namiesto tej posilňovne tam urobiť niečo iné alebo tam 

zrekonštruujeme posilňovňu? Lebo keď zrekonštruujeme posilňovňu, zrekonštruujeme 

budovu. Ale ak chceme posilňovňu, tak otázka znie, stroje tam ostanú, neostanú, kúpime nové. 

To sú veci, na ktoré ja neviem odpovedať, pokiaľ sa tá hala nevráti naspäť, pokiaľ sa akákoľvek 

iná hala nevráti naspäť a my momentálne to, čo vieme reálne rekonštruovať, sú iba telocvične 

v základných školách, ktoré sú ale za tretinovú cenu oproti tomu, čo sa uchádzame toto. Čiže 

keď získame tieto prostriedky, tak z ušetrených prostriedkov vieme zrekonštruovať z vlastných 

peňazí 3 školy. A teraz to je napr. ten ďalší návrh Holíčska, pretože som očakával, že s 

Dudovou bude problém, tak tam máte Holíčsku, je to na vašom rozhodnutí. Kľudne, povedzte, 

že nie Dudova, nie nové športovisko so zázemím, so všetkými ostatnými vecami, ale 

rekonštrukcia Holíčskej. Matematika je taká, že je to nevýhodnejšie pre mestskú časť, výrazne 

nevýhodnejšie. Ale áno, vždy lepšie niečo ako nič, ale je to na vašom rozhodnutí. Ja neviem 

bez vás podať žiadosť na to, aby sme postavili novú prestrešenú nafukovaciu halu. Na otázky 

odpoviem. Ale určite za prostriedky, ktoré sa to urobí a teraz si môžte pozrieť, je to veľmi akože 

ten typ haly, typovo je ten projekt rovnaký, ako je tuto kúsok na Draždiaku nové klzisko, ktoré 

sa postavilo z finančných prostriedkov športových zariadení a mestskej časti. Tie sme nerobili 

z externých zdrojov, robili sme ich z vlastných zdrojov. Úprimne poviem, že keby sme zas mali 

sa o tom baviť a hlasovať, tak do dnešného dňa niektorých poslancov nepresvedčím o tom, 

že to je správne a do dnešného dňa by som robil analýzy a podklady a do dnešného dňa by 

som nikoho nepresvedčil, že či sa to oplatí, či to bude vychádzať atď. Dneska to stojí, zatiaľ to 

vychádza, samozrejme, ide leto, uvidíme, ako budú ďalšie veci, ale veľké množstvo ľudí tam 

chodí, pochvaľuje si to a naozaj viacerí poslanci mimo záznam povedali, že veľa susedov to 

chváli a sú veľmi radi, že takéto športovisko v Petržalke vzniklo. A teraz viete že, ja naozaj 

chodím na všetky možné alebo stretávam sa s veľkým množstvom ľudí atď. a to, čo tvrdím je, 

že Mestská časť Petržalka by mala mať športovú infraštruktúru pre všetkých, nie proste len 

pre tenistov. A ja nemám nič proti tenisu, ale 30 oficiálnych kurtov je, a teraz máte 30 

tenisových kurtov a máte 1 zdieľané basketbalové, futsalové, florbalové, volejbalové ihrisko v 

celej Petržalke. Jedno jediné, ktoré sa postavilo pred alebo teda dokolaudovalo na 
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Pankúchovej pred mesiacom. Dovtedy nebolo žiadne. Prečítajte si florbalistov, ktorí vám 

napíšu, že musia hrávať mimo Petržalky, rôzne florbalové kluby, lebo neni tu jediné, 

infraštruktúra, doteraz nebola, kde by mohli, kde by mohli športovať. Spýtajte sa 

basketbalistov, ktorí hrávajú na Domkárskej, kde mládežníci musia chodiť na Domkársku, keď 

viete, kde to je, lebo na Domkárskej je jediné ihrisko pre nich cenovo dostupné, kde to môžu 

robiť. Basketbalisti nemajú kde. Volejbalisti donedávna nemali kde, teraz majú, lebo postavila 

Ekonomická univerzita športovú halu, ale keď sa tam spýtate, tak vám povedia, že je 

vybookovaná pre Sláviu Ekonóm, ktorá tam proste hrá volejbal a neviete sa, iné kluby sa tam 

nevedia nijak dostať, lebo teda keď sa tam dostanú, tak v malých počtoch. Ale neviete mať iný 

volejbalový priestor, ktorý máte. Spýtate sa futsalistov. Jediná hala na Petržalke nespĺňa 

futsalové podmienky. Neni, nemáte. Máme 30 štandardných tenisových kurtov na pozemkoch 

mestskej časti. To nerátam, že ďalších 12 je na pozemkoch mesta, čiže tu máte v Petržalke 

32 typizovaných tenisových kurtov. Nemám nič proti tenisu, ale naozaj, keď vám prídu 

hokejbalisti, takisto majú 1 ihrisko na Haanovej, ktoré je na pozemkoch mesta, majú s tým 

problém a tiež máme nejakú dohodu, že sa oňho, bude ho proste prevádzkovať mestská časť, 

lebo ho nevedia udržať, nevedia ho zabezpečiť, jeho udržanie. Čiže stretávam sa s veľkým 

množstvom športových klubov, s veľkým množstvom ľudí a to, čo je, že tej športovej 

infraštruktúry je málo. Ja viem, že niektorí sa pýtali, že či vybudovaním novej športovej 

infraštruktúry si neničíme druhú. Hovorím, keby sme zdvojnásobili športovú infraštruktúru, 

ktorú dneska máme, tak ešte stále bude vyťažená. Keby sme ju strojnásobili, tak by stačila, 

bola by nad potreby mestskej časti, ale stiahli by sa ten zo zvyšku mesta, kedy tento problém 

majú všetky mestské časti. Aj v iných mestských častiach majú ostatné kluby problém a 

presúvajú sa podľa toho, kde je infraštruktúra. Pingpongisti, proste ktokoľvek. Gymnasti. 

Proste je toho strašne, strašne veľa a my sa proste bavíme o tom, že my môžme vybudovať 

ďalšiu športovú infraštruktúru, ďalšiu, uspokojiť ďalších. Minule mi športová gymnastika, mi 

hovorili, že musia chodiť niekde mimo Bratislavy, lebo to je jediná hala s vysokým stropom a 

keď si pozerali klzisko, vtedy ešte tam nebolo klzisko, tak wow, toto je, tu by sme mohli robiť 

normálne aj súťaže, my nemáme kde trénovať, lebo my potrebujeme 7 metrový strop a nikde 

neni sedemmetrový strop atď. Čiže neviem, samozrejme, je to na každom, ja som presvedčený 

o tom, že táto, že ďalšia športová infraštruktúra, aj keď zrekonštruujeme tie, ktoré sa, o ktorých 

sme sa bavili, tak tie, ani jedna nevie spĺňať podmienky. Sú na cvičenie, ale nie sú pre súťažné 

veci. A teraz ja netvrdím, že máme to robiť pre súťažných, ale aj tenisti, keby mali kurty, na 

ktorých nemôžu hrať oficiálne zápasy, tak by, tak by sa vám ozývali a povedali by vám, že 

nemajú kde hrať. Tenisti môžu hrať v Petržalke asi na 42 kurtoch oficiálne zápasy. Ostatní 

nemajú. Basketbalisti teraz na prvom, na zdieľanom s futbalistami, s futsalistami, s ostatnými 

s hádzanármi, neni. Takže neviem, ja sa niekedy tomu čudujem a teraz sa tu bavíme o tom, 

že okej, prečo by sme so 42 kurtov 4 nepresunuli a nevybudovali inú infraštruktúru, lebo 

existuje lepšie riešenie. Ja o ňom neviem. Ak o ňom viete, kľudne mi povedzte, aké, ja o 

lepšom riešení momentálne neviem. A presun štyroch kurtov, bavíme sa tu o tom. Na 

Pankúchovej bol ten istý problém. Tam bolo futbalové ihrisko, ktoré sa čiastočne otočilo, tiež 

sa na existujúcom futbalovom ihrisku postavila hala, pôvodne mala stáť na vedľajšom, na 

vedľajšej ploche. Viacerí si to určite pamätáte. Vtedy tu niektorí poslanci povedali, že sa to 

nestihne presunúť, stihlo sa to presunúť, zázrak sa stal a stojí to tam. A teraz sú všetci radi, 

teraz všetky tie športové kluby sú radi a pýtajú sa, tie školy, ktoré tam sú, všetky 4 školy od 

ôsmej do štrnástej majú k dispozícii zadarmo danú, danú novú športovú halu a sú veľmi radi, 

že ju môžu využívať, lebo nemali doteraz inú možnosť. Takže ja niekedy nechápem tomu 

spochybňovaniu, že všetko, s čím sa príde, nie je dobre, dá sa to robiť lepšie, všetci to robia 

lepšie, len my v Petržalke to robíme zle. Na druhej strane, keď sa rozprávate reálne s klubmi, 



14 

 

tak všetci vám hovoria, že wow, konečne niekto buduje novú infraštruktúru, novú, rekonštruuje 

ďalšiu, sú tu ďalšie možnosti, vznikajú pre možnosti pre ostatných. Okej, hovorím, podľa mňa 

je to takto najlepšie, ale to je môj názor, som o ňom presvedčený, viem to ukázať na rôznych 

veciach, ale môžme sa o tom baviť, že či presun štyroch kurtov je ten najväčší problém, ktorý 

v Petržalke máme pri tom množstve. S faktickou pán poslanec Tydor. 

Ing. Marek Tydor (poslanec) 

Ďakujem. Ja mám len jednu otázku, doteraz ste neodpovedal na riadny príspevok pani 

poslankyne Fulovej, čo ma teda mrzí, že ste ju takto odkopol a na druhej strane chcem sa 

opýtať, prvýkrát, prvýkrát som počul, že to chcete presunúť do toho oválu, tie tenisové kurty? 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Sú v areáli a zmestia sa aj do oválu, áno. 

Ing. Marek Tydor (poslanec) 

Ale ten ovál, ten priestor, to je prakticky jediný priestor, kde tie deti sa môžu hrať, keď sú v 

družine alebo keď sú vonku. My toto všetko ideme zastávať tenisovými kurtami, ktoré budú 

prenajaté, tým pádom by mali byť oplotené. To vážne? 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

To je na vás poslancoch, lebo dneska vám nevadí, že tie tenisové kurty sú oplotené a že na 

tých tenisových kurtoch nikto iný nemôže hrať. To je ináč akože, pán Tydor, občas mať vašu 

logiku, kokso, to by som teda naozaj nechápal, lebo to sú... Kľudne mu, kľudne mu dajte 

naspäť, kľudne mu naspäť vrátiť mikrofón, aby mohol reagovať. Len hovorím, že to niektoré z 

tých vecí sú mne akože, dneska a teraz kľudne, že TKP má 4,5 kurtu na Nobelku, 8 kurtov na 

Dudovej, to je 12,5 kurtov má TKP s 300 deťmi. Zrovna pred hodinou som bol s BSK Bratislava, 

ktorí sú basketbalisti, majú 400 detí, mali dostať 3 alebo 4 hodiny, takto vychádza na rozdelení 

klubov v novej Športovej hale na Pankúchovej a plakali s tým, že to im nestačí, že oni majú 

400 detí. Mohli by mať 500 detí, 600 detí a potrebovali by 3 na, 3 basketbalové ihriská, ktoré 

sa rovnajú trom tenisovým kurtom. Nemáme pre nich miesto, nemáme. Musia chodiť na 

Domkársku, lebo my nemáme. A to nevadí a na tú plochu by mohli chodiť, ale my budeme, 

akože mať niekoho, kto má 12 kurtov, 4 kurty sa mu majú presunúť, ale to je problém, alebo 

teda, keď sa mu nepresunú, vy môžte povedať, že pardon, tých kurtov je veľa a nebude tam, 

lebo nemajú ísť kde, nemajú ísť kde ostatní športovať. Dokončím, dokončím, hej? Ale to 

nevadí, že ostatní nemajú, kde športovať. To nevadí, že ostatní musia chodiť na Domkársku 

a musia chodiť do iných častí Petržalky, lebo toto by bol najväčší problém. Ja neviem, akože, 

ja neviem, ja som vás mal za rozumného, ale niekedy v poslednom čase mám taký pocit, že 

robíte politiku viac ako reálne veci a čudujem sa takým vašim niektorým vyjadreniam, lebo 

naozaj to je, že nerozumiem tomu, naozaj tomu nerozumiem a veľmi ma to divím. Nech sa 

páči, zareagujte. 

Ing. Marek Tydor (poslanec) 

Keď ma pustíte k slovu, tak Vám to vysvetlím. Ja len nerozumiem jednej veci, ten priestor v 

ovále, ten, ktorý chcete vlastne dať tam presunúť kurty, ten predsa by mal slúžiť deťom, keď, 

keď majú družinu, keď, keď majú voľný čas a vy toto idete, idete prenajať tenisovému klubu 

preto, aby sme tam stavali halu. To bolo to, čomu som nerozumel. Ale fajn, moja logika, vaša 

logika, fajn. 
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Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Tie tenisové kurty, kde dneska stoja, tam nestáli. To bola plocha, kde sa predtým hrali deti 

pred 20 rokmi. Pozrite si ortofomapu a zistíte, že tam, kde sú dneska tenisové kurty, tam bola 

voľná plocha pre deti, kde sa mohli hrať. A dneska tam sa tie deti nemôžu hrať, lebo sú tam 

tenisové kurty. 20 rokov, 20 rokov sa tie deti musia hrať niekde inde, lebo sa tam pred 20 rokmi 

postavili tenisové kurty. A teraz, a ja netvrdím, že tam oni sa môžu presunúť v rámci areálu 

niekde inde, potom sa vám zas ale budú ozývať obyvatelia, že budú mať tenisové kurty pod 

oknami. Na druhej strane to neni jediná plocha, ak teda ste niekedy boli v areáli na Dudovej, 

tak zistíte, že okrem vnútrajšku, vnútrajšku ešte máte aj vzadu jedno, ďalšie 2 tenisové kurty, 

ktorých sa to netýka, potom tam máte multifunkčné ihrisko, potom tam máte beachvolejbalové 

ihrisko, potom tam máte streetworkoutový priestor a potom tam máte ešte veľkú plochu vcelku 

zelenú, ktorá je na, pre vašu informáciu väčšia ako to, čo majú deti na Prokofievovej, pretože 

predchodcovia na tomto zastupiteľstve odsúhlasili ďalších 8 kurtov alebo 7 kurtov v areáli 

základnej školy pre iný Tenisový klub Jednotka, ktorý tam celý areál zaberá tenisovými kurtami 

a deti sa nemajú tam kde hrať. Nemajú tam žiadny priestor, ani, ani tretinový oproti tomu, čo 

ešte by ostal na Dudovej. Ale ešte raz, či sa tam kurty prenesú alebo neprenesú, je na vašom 

rozhodnutí. Ja si myslím, že sa tam dajú preniesť, presunúť, zmestia sa tam, ešte stále tam 

bude miesto, ale, neviem, prečo krútite hlavou, mne to naozaj príde, ja neviem, akože. Dobre, 

je to na ľuďoch, nech si urobia sami záver, kto tu koho záujmy háji. Ja si myslím, že vo 

verejnom záujme je tam postaviť ďalšie športovisko pre iné športy a pre ďalšie športy a či tie 

4 kurty sa dajú presunúť, som o tom presvedčený, že sa dajú presunúť a zmestia sa tam a 

bude tam ešte miesto, aj kde môžu chodiť deti, ale samozrejme, keď chceme hľadať problém, 

tak, ako sa hľadal na Športovej hale Pankúchova, ja si pamätám tie diskusie na športovú halu 

Pankúchova, ako sa Pankúchova nedá preniesť, ako niektorí poslanci tvrdili, že nehlasujú za 

jej posun, pretože sa to nedá posunúť, sa to nepostaví atď. Hala je postavená, podarilo sa to 

a všetky problémy, ktoré tu, môžte si pustiť zo záznamu, ako ste obdobne reagovali, ako ste 

obdobne boli skeptickí, ako sa to neurobí, ako to nepôjde, ako to nejde, tak sa to podarilo. Ide 

to, dokonca občania sú tam spokojní, lebo sa tá hala presunula na iné miesto, ale to už si 

všetci zabudli, ako to bolo. A hovorím, je to na vás, ja viem o tom, že to chcete odpáliť, odpáľte 

to, je to vaše právo, nebude to Dudova, bude to niečo iné, je to ale vaša zodpovednosť, keď 

potom prídu tie ostatné kluby, sa pýtať, prečo nie, je to vaše rozhodnutie, vaša zodpovednosť? 

Pani poslankyňa Pätoprstá s faktickou. 

Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá (poslankyňa) 

Ďakujem. Z tej ortomapy vidno, že celý ten areál školy základnej obklopuje les aj ohnisko 

Bradáčova, Dudova, čiže to sú úžasné priestory okolo tých škôl. Čiže ja si viem predstaviť, ak 

by ste nám prisľúbil, že okrem teda nejakého zmierlivého stanoviska, ktoré dosiahnete s tým 

tenistom, pomôžete tej škole vybudovať aj nejaký areál pre, v tých lesoch, pre teda tú družinu, 

ako keby náhradný priestor na rekreáciu. Myslím si, že toto je akože úžasný priestor pre to, 

aby deti chodili do prírody. Čiže skúste nám teda bez nejakých osobných útokov na poslancov, 

ktorí možno nemajú nejaký urbanistické cítenie alebo vnímanie, prisľúbiť to, že sa vyrieši ten 

problém aj s tými tenistami, aj teda pomôžeme základnej škole vybudovať nejaký priestor pre 

deti, aby sa mali kde hrať v tej prírode, nie na tenisovom ihrisku, ktorý je v lete rozpálený alebo, 

ten les je podľa mňa omnoho ideálnejší pre družiny ako areál toho, ktorý chceme zabrať. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Pán poslanec Karman s riadnym vystúpením. 
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Ing. Ján Karman (2. zástupca starostu) 

Ďakujem pekne za slovo. Ja by som chcel vrátiť túto diskusiu k pomenovaniu problému a 

skúsiť nájsť na to nejaké riešenie, resp. si povedať, že ako by to mohlo fungovať. Ja chápem, 

že budovanie novej infraštruktúry a nielen športovej infraštruktúry, ale akékoľvek ďalšej stavby 

a investície, ktorú by mestská časť mala vykonávať, je obtiažne už len z toho dôvodu, že 

lokalizácia vždy narazí na najbližších susedov. Už to samo o sebe je problém. Poznáme to z 

viacerých situácií a nielen z našej samosprávy, ale aj z iných, a to už je také ľudové, že 

chceme, aby sa stavalo všetko, len nie pod našimi oknami. Ale je to úplne legitímne. A potom 

nastávajú nejaké ďalšie otázky, že problém je to, ako to vyzerá, problém je to, že v akej je to 

vzdialenosti alebo je problém prevádzka školy alebo je problém, aká je tam existujúca 

infraštruktúra, ako ju premiestniš, či ju zachovať alebo ju premiestniť. Skúsme si tieto otázky, 

otázky zadefinovať a potom na nej je možné hľadať odpovede. Len teraz mám pocit, že sme 

už ušli trošku do nejakého miesta, kde sa asi nechceme nachádzať. Bol by som veľmi rád, aby 

sme sa napr. vrátili k tým otázkam, ktoré položila Gabika Fulová. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Pani námestníčka, keď budeš viesť zastupiteľstvo, môžeš rozhodovať. Teraz uvedie ja, takže 

budem rozhodovať zatiaľ ja, dobre? Ďakujem ti veľmi pekne, že tomu rozumieš. Čiže a ja 

odpoviem samozrejme na otázky pani Fulovej, čakal som, že budem odpovedať na konci, len 

niektoré tie príspevky má trošičku, povedzme, že zaskočili, lebo teda opakovane ich počujem 

od poslancov Teamu Vallo a niektorých poslancov PS, ale okej, dobre. Dobre, aj na otázku, 

ešte aj pani poslankyňa Pätoprstá mala otázku, že či viem zaručiť petíciu. Neviem zaručiť 

žiadnu petíciu, petícia môže byť, dokonca nejaká petícia sa vtedy začala riešiť aj pri Športovej 

hale Pankúchova a dneska zhodou okolností jeden z tých najväčších kritikov mi posiela mail 

a ďakoval mi za to, ako to tam je vyriešené, je s tým spokojný. Takže viete, to je presne o tom, 

že keď sa o tom začneme baviť, vyzerá to nejako, keď sa to dorieši, tak zrazu, keď všetci vidia 

tú športovú infraštruktúru, idú sa tam pozrieť, tak poviem to tak trošku pejoratívne, padajú na 

zadok a sú z toho, že wow, to teda to vyzerá. Potom sa s tým ešte niektorí aj odfotia, 

odprezentujú, ako keby to najviac presadzovali, pričom teda opak bol pravdou, keď sa o tom 

rozhodovalo, ale tak našťastie to je všetko všade zaznamenané. Na otázky pani poslankyni 

Fulovej. Tá hala, ktorá sa nachádza v areáli, tá jedna, ktorá tam je existujúca, tá patrí nie 

mestskej časti, ale zrovna TKP, čiže Tenisovému klubu Petržalka. To je cez 2, cez 2 kurty, 

celoročná hala. Aj mestská časť v tom projekte, ktorý dáva, má záujem urobiť celoročnú halu, 

čiže tá hala by bola celoročná, nie sfúkavacia, niečo podobné, ako je teraz na Draždiaku a to 

je celoročná. Má to svoje výhody a podľa mňa viaceré. Čo sa týka toho, že či tam nebude 

chlad alebo zima a pod., dneska tie haly sú úplne niekde inde, tieto nové haly technologicky, 

ako boli tie staré haly. Čiže tie nové haly sa ako, samozrejme, vždy je to hala a neni to 

ekvivalent pevnej stavby a teraz otázka, že či v tej hale je teplo alebo neni teplo, v zime v nej 

neni teplo, pokiaľ dostatočne kúrite a naddimenzujete to, ale stojí to peniaze. Takže častokrát 

v tých halách je zima nie preto, že by, teda sú 2 dôvody, po prvé, buď to niekto zle 

nadimenzoval, čo je ten menší, menej častý prípad alebo preto, že ten dotyčný prevádzkovateľ 

šetrí. A to je normálne, dokonca aj z TKP bolo povedané, že v tej hale, ktorú majú celoročne 

postavenú na tom stretnutí povedali, že sa im alebo teda, pardon, na Nobelku, že sa im 

neoplatí vykurovať 4 kurty, keď niekto príde na 1 kurt, takže proste tým ľuďom povedia, berte, 

tak, ako to je, alebo to nebudeme kúriť. Niežeby sa to nedalo vykúriť, ekonomicky sa to neoplatí 

vykúriť. To sú tie staré haly, keď sú veľké a keď na 4 tenisové kurty vám prídu hrať dvaja ľudia 

na 1 kurt, tak sa vám ekonomicky neoplatí vykurovať celú halu štyroch kurtov, lebo to nájomné 

by bolo obrovské. Keď ale urobíte halu, kde máte 3, 4 športoviská, basketbal, futbal, florbal a 
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pod., kde na jednom športovisku o veľkosti jedného tenisového kurtu hrá 15, 20 detí, na troch, 

štyroch kurtoch vám hrá 65, 70 detí, dospelých mládežníkov, tak tá matematika potom trochu 

vyzerá inak. To je aj 1 z dôvodov, prečo si myslím, že sa tá hala oplatí a dá vykúriť normálne 

na normálne hodnoty, aké by mala. Ale je to presne o tom, aký tam máte druh športu, ako ju 

máte vyťaženú atď. Čiže to je otázka na to, aj tá hala, ktorá je na Dudovej, ktorú má TKP aj 

teraz napr. tá hala, v ktorej je klzisko, je tzv. blockoutová, tzn. má špeciálny povrch a napr. 

keby som teraz do tej haly prišiel a vypol tam svetlo, čo sa mi minule stalo a že tam bolo 

vypnuté svetlo, vošiel som dnu, tak som si musel zasvietiť mobilom, lebo som nevidel pred 

seba, tam je taká tma cez deň, hej? Čiže ten blockoutový materiál znamená, že jednoducho 

svetlo doňho nejde a robí to, že v lete tam neni skleníkový efekt, čiže tam je teplota cca. vonku, 

ako je v tieni a v zime, pokiaľ reálne kúrite a nešetrite, tak tam viete bez problémov dosiahnuť 

18, 20 stupňov. Je to na to zväčša nadimenzované, ale stojí to peniaze, hej. A oplatí sa vám 

to kúriť vtedy, kedy to máte využité, kedy to máte využité veľkým množstvom ľudí alebo to 

aspoň väčšinu dňa využívate spôsobom, aby sa vám to oplatilo vykúriť. Posledná otázka, 

parkovanie. Samozrejme, parkovanie je všade problém, na to sa každý pýta. Momentálne sme 

dali brány, lebo sa parkovalo, a to tiež to dlhodobo nikto neriešil, že návštevníci rôznych 

športovísk parkovali v školskom areáli. Takže momentálne už sú tam brány na diaľkové 

ovládanie, ktoré slúžia tak, že si ich vedia otvoriť smetiari, ale nevedia si ich otvoriť ostatní. A 

takéto brány chceme urobiť vo všetkých školských areáloch, lebo ja nie som proti tomu, aby 

zamestnanci, keď je niekde PAAS a teda pravidelne chodia požiadavky od riaditeľov, aby ich 

učitelia mohli parkovať, tak som za to, aby školský areál mohol slúžiť na to, aby tam tí, čo sa 

nevedia dostať do PAAS-u, mohli zaparkovať. Ale nie som za to, aby, a to som ja o tom aj asi 

2 roky dozadu písal, že rodič vezúci svoje dieťa na športovisko ho nevysadil o 100 m ďalej a 

musel ho odviezť až pred dvere toho športoviska, lebo by sa chudák zadýchal, keby prešiel 

spred brány tých 100 m. Takže teraz už tých 100  m prejsť musí, pretože tam má bránu a my 

sa snažíme z tej druhej strany Dudovej od lesa, je také rozbité parkovisko, ktoré sa v rámci 

toho snažíme postupne opraviť, tam sa získajú parkovacie miesta. Tam sa neparkovalo, lebo 

tam bol tak rozbitý povrch, že tam si každý rozbil auto. Teraz je tam, čiastočne to je opravené 

a verím tomu, že to bude opravené, takže tam sa parkovacích miest získa. Druhá vec, keď sa 

zareguluje parkovanie pred školou, lebo dneska je to 1 z najlacnejších odstavných parkovísk, 

bohužiaľ, pretože to nezaregulované. Čiže keď sa to zareguluje, mám za to, že to bude miesto 

a tak, ako tu bolo povedané, čiastočne súhlasím s tým, že pri veľkom dopyte sa zase dá 

dohodnúť s dostihovou, kde je naozaj obrovská kapacita. A áno, tí, čo pôjdu športovať, budú 

musieť 3, 4 minúty prejsť peši, ale majú kde zaparkovať. Čiže miesto na parkovanie zrovna v 

tejto oblasti neni až také problematické, ako by bolo pri iných projektoch, ale samozrejme sú 

tam postupné kroky, ktoré treba spraviť. Tzn. opraviť časť, ktorá neslúžila na parkovanie, aj 

keby mohla, zaregulovať to predtým a v najhoršom prípade proste to urobiť tak, že to 

parkovanie by bolo 5 minút od športoviska. Takže to je toto, odpoveď na túto otázku. 

Ing. Gabriela Fulová (poslankyňa) 

Ihriská. Tie ihriská, ktoré tam budú, multifunkčné. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

A aké sú, takto, že tým, že je to celoročná, tak sa tam, sa tam predpokladá, že tam bude 

normálna palubovka, hej. Čiže malo by to byť nafúknutá a urobená normálna palubovka, taká 

ako v telocvični. Mám za to, že tak je to, ale možno pani, EPDM, pardon, EPDM, takže, takže 

EPDM povrch tam má byť, okej, pomýlil som sa. 
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Ing. Gabriela Fulová (poslankyňa) 

A oni sú nejak rozdelené alebo...? 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Predpokladám, že takto, my tiež, takto, keď si pozriete Pankúchovu, len toto sa nedá úplne 

aplikovať ako na Pankúchovej, tak na Pankúchovej máte jednu veľkú a je zvrchu deliteľné. 

Toto tiež proste bude musieť byť alebo teda bude ideálne, aby sa to rozdelilo, lebo to je 

samozrejme žiaduce, aby došlo k rozdeleniu tých športovísk a i keď zase sú kluby a podobné, 

ktoré jednoducho chcú mať celé to športovisko, lebo keď chcete mať regulérne futsalové, 

hádzanárske, florbalové ihrisko, tak to zaberá 2, 2,5 kurtu, hej, čiže je to, je to väčšie. Čiže 

áno, určite by sa to nejakým spôsobom predeľovalo, nedá sa to prideliť tak, ako na 

Pankúchovej zo stropu, lebo bublina nemá nosnosť, čiže musel by sa to nejakým iným 

spôsobom vyriešiť, ale nemyslím, že by tam boli mantinely, skôr tam bude niečo podobné, že 

tam bude nejaká deliaca zvukovo-izolačná plachta a tie športoviská sa rozdelia na, teraz 

hovorím, že technicky sa tam zmestia 4, kvôli klopeniu tej, tej bubliny, to možno sú že 3 veľmi 

komfortné športoviská, ktoré by tam boli. 

Ing. Gabriela Fulová (poslankyňa) 

Ešte ten vstup mal byť z ktorej strany? 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Vstup, vstup predpokladám, že je od chodníka, popritom, čo je pri lese, takže, lebo tam ono 

štandardne sa robia, ale oni, takto, že, tie vstupy tam častokrát alebo takto, že vstup býva aj 

teraz, keď si zoberiete na Draždiaku, tak sú vstupy z dvoch strán. Predpokladám, že aj tu bude 

asi žiaduce, aby boli z dvoch strán. Plus musíte mať únikové vzhľadom k veľkosti.. Čiže napr. 

na Draždiaku, keď sa pozriete, tak máte 2 turnikety, ktoré slúžia ako vstupy a 2 krajné, ktoré 

slúžia ako únikové východy, pretože tam máte proste z hľadiska požiarneho, musíte mať 

nejakú vzdialenosť z hocijakého miesta haly, od ktorej sa viete s nejakým počtom ľudí dostať 

k nejakému východu. Takže predpokladám, že to asi bude rovnako, že bude mať na dvoch, 

smerom k Hájparku a smerom k škole, tam budú únikové a predpokladám, že z bokov budú 

normálne vstupné, tzn. zo stredu a zo stredu smerom zase k ihrisku, že úprimne, že keď tam 

bude nejaké športovisko a dobré počasie, tak je tam jednoducho prepojiteľnosť aj s tým 

zvyškom areálu, s tartanovou dráhou a s ďalšími vecami. S faktickou pani poslankyňa 

Pätoprstá. 

Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá (poslankyňa) 

Ja som sa možno zle vyjadrila, ja nepotrebujem, aby ste mi zaručovali nejakú petíciu, 

samozrejme, to nie je reálne. Ja potrebujem, aby ste deklarovali dobrú vôľu nájsť a realizovať 

participáciu alebo nejaké, nájsť nejaké konštruktívne riešenie pri tom presune, čiže ja 

potrebujem deklarovať vašu dobrú vôľu sa stretnúť s tenistami a rokovať s nimi, to je 1 vec, 

čiže iba deklarácia dobrej vôle. A druhá to isté, deklarácia dobrej vôle nájsť nejaké riešenie, 

ak by náhodou škola protestovala, že nemá tam nejaký priestor pre družinu, čiže nájsť aj 

nejaké, nejaké riešenie pre tú družinu, aby treba sa mohli rekreovať v tej, v tom lese. Čiže 

nechcem od vás nejaké záruky, ja chcem od vás dobrú, deklarovanie dobrej vôle. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

So športovcami sme sedeli. Tam jeden názor, ktorý vyšiel od pána majiteľa z TKP je, že on by 

bol za to, aby sa tá bublina dala do stredu toho oválu a kurty ostali. Ono ja som mu povedal, 

že s tým nebudú súhlasiť asi obyvatelia, on povedal, že obyvatelia s tým súhlasiť podľa neho 
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budú, že tam majú dobré skúsenosti a dobre si s tými obyvateľmi vychádzajú. Za mňa, povedal 

som, aj to je riešenie a namiesto presunu tenisových kurtov by sa musela opraviť ten ovál, 

ktorý by sa musel zväčšiť a zmestiť sa to do oválu. Aj to je jedno z riešení. A rovnako ako pri 

Športovej hale Pankúchova je riešiteľné, lebo je to vnútorný areál, stavebné povolenie a tento 

presun zo štyroch kurtov na posun by bol zmena stavby pred dokončením, čiže bolo by to isté 

povolenie, tá istá stavba. Technicky to možné, takto, že z hľadiska z povoľovaní alebo teda 

podanej žiadosti to podľa mňa možné je, aspoň teda bolo to pri, pri MIRRI, kde sme to robili a 

pri tomto si myslím, že by to tiež spĺňalo všetky tie podmienky, ak tá výzva je. Ale na 99  %, to 

prosím berte. Otázka znie, že mám za to, že tenisové kurty v ovále a hala na kraji je pre 

obyvateľov, ktorí tam bývajú, mnoho lepšie riešenie aj z hľadiska vizuálneho, aj z hľadiska 

iného ako opačne. Ale keby došlo k dohode, že obyvatelia povedia, že chcú mať tú 

nafukovačku v ovále, ten ovál, bolo ponúknuté, že teda tá investícia, ktorá by vychádzala z 

presunu tenisových kurtov, by sa dala do zväčšenia toho oválu, aby sa to proste mohlo 

posunúť. Lebo nedá sa to urobiť v existujúcom ovále kvôli odstupovým vzdialenostiam, ale 

musel by sa ovál zväčšiť a tá nafukovačka by musela byť v tej istej vzdialenosti alebo v tom 

istom mieste, ako sú teraz kurty, ale v ovále posunutá. Čiže ak toto bude technicky možné, 

myslím si, že ak to, teda najväčší problém tam vidím pri obyvateľoch, lebo budú mať tú 

nafukovačku omnoho bližšie k oknám a omnoho viac ju budú vidieť. Ale ak by s tým obyvatelia 

súhlasili a na 99  %, som presvedčený, že Fond na podporu športu s touto zmenou problém 

mať nebude, tak za nás je to jedno, len tak ako pri Športovej hale Pankúchova, mám za to, že 

ak sa tam dá hlasovať obyvateľom, tak budú skôr za toto riešenie, že presun kurtov a toto, ale 

hovorím, je to, akože aj toto riešenie môže prichádzať do úvahy a samozrejme zase za 

podmienky, že sa projekt odsúhlasí, že dostane financovanie. My sa bavíme o tom, čo sa 

stane keď, lebo my, vy, keď to neodsúhlasíte, my ho ani nepodáme. Keď ho podáme, ešte 

stále môže byť neúspešný a nemáme sa o čom rozprávať, ale keď ho podáme a bude úspešný, 

my ešte stále môžme odmietnuť, hej. Čiže akože kľudne sa dá urobiť a ja som to vtedy povedal 

aj pri Športovej hale Pankúchova, kľudne po tom, ako nám bude schválený, ho sem dám 

opätovne a keď sa rozhodne zastupiteľstvo, že ho odmietne, len už vtedy si nevieme vybrať 

náhradný, ktorý tam máte ďalší, ale kľudne, ako máte moje slovo, že potom ako by bol 

úspešný, ho sem opätovne dám do zastupiteľstva a keď poviete, že nesúhlasíte, tak my 

kedykoľvek. Fondu na podporu športu môžem povedať, že ďakujeme, rozmysleli sme si to. 

Ďalších, ktorí nedostali peniaze, lebo tam máte poradovník. Je tam 100 žiadostí, oni vybavia 

prvých 30, ktoré spĺňajú podmienky a keď my odmietneme, tak oni vybavia tridsiateho prvého, 

tridsiateho druhého, čiže tam sa nikto na to nehnevá, naše finančné prostriedky pôjdu do iných 

športových projektov. Čiže ako áno, aj to je jedno z riešení, ktoré viem dať ako slovo, že ak 

podáme projekt, ak bude úspešný, tak predtým, než ho začneme realizovať, tu, príde opätovne 

na zastupiteľstvo, kde sa o tom rozhodnete, či ho budeme ďalej robiť alebo ho vrátime naspäť. 

Takže aj to je jedna z možností. Ale pokiaľ ho nepodáme, nemáme sa o čom rozprávať, 

nevieme sa k nemu spätne vrátiť, nevieme o ňom ďalej rozhodovať, ani nič podobné. Čiže 

toľko k tomu. Pani poslankyňa Fulová s riadnym vystúpením. Nech sa páči. 

Ing. Gabriela Fulová (poslankyňa) 

Ďakujem. Ja ešte mám otázku k tomu zázemiu, lebo teda berme to tak, že by bola bublina nad 

štyrmi kurtami, ktoré sú tam teraz a zázemie bude posunuté vlastne za ovál. Z toho nákresu, 

ktorý tam je, tak mi to tak vyšlo, že je niekde tak zhruba v strede. Či by bolo možné alebo či by 

nebolo reálne ho posunúť niekam viac vpravo, vľavo, niekde, kde možno bude, poviem to tak, 

menej zavádzať, kvôli tomu, že dneska tie trávnaté plochy, ktoré sú tam, naozaj využívajú deti, 

či už zo školy alebo teda poviem rovno, aj z Hájparku na to, aby tam chodili hrávať futbal. A ja 
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osobne by som bola rada, keby im tam nejaký priestor ostal, že by tam hrali niekde nie okolo 

budovy a medzi teda zázemím a bublinou, alebo aby nemuseli byť odsunutí úplne dozadu k 

workoutovému ihrisku a len taký súkromný naozaj, môj súkromný názor odprezentujem, že 

teda si nemyslím, že je potrebné presúvať 4 kurty, že kľudne môžme prísť o 4 kurty a tenisti to 

prežijú. Dovolím si povedať, minimálne 2×, ak nie 4× denne chodím okolo týchto kurtov a nie 

sú ani plné detí, ani plné športovcov, ale niekedy sú neni ani plné, sú voľné. Ale hovorím, že 

toto je iba môj súkromný názor, naozaj mať 8 kurtov v rámci jedného priestoru si myslím, že 

nie je nevyhnutné, keď tam môžu byť aj iné športy. Ale hlavne by som teda naozaj chcela 

upozorniť na to, že by som bola veľmi rada, keby ostal zelený priestor pre deti na futbal, na 

školský dvor, ktorý tam v podstate majú, ale pokiaľ sa zoberie ten kúsok trávy, ktorý tam bude 

tými štyrmi kurtami, tak už tam nebude viac menej ani to multifunkčné ihrisko futbalové, ktoré 

tam je, sa vo veľkej časti už teraz asi možno od tretej využíva na futbalové krúžky, čo je super, 

ale tiež nie je, alebo teda by som tak povedala, nie je úplne bežne prístupné pre žiakov školy. 

Čiže ja by som bola veľmi rada, aby sa myslelo na tom, nech tam ostane veľký kus zelenej 

trávy pre tých, ktorí tam chodia len rekreačne s deťmi, ktorí tam hrajú futbal, chodia si zabehať 

alebo čokoľvek, ale chcem poprosiť takto akože, naplno povedať, nie pre tých, ktorí tam venčia 

psov, napriek tomu, že sú tam všade označenie, že sa tam nesmie chodiť so psom. Ďakujem. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Ďakujem. Ja som ešte zabudol odpovedať na jednu otázku. Hala nemôže byť väčšia ako škola, 

ktorá tam je, lebo v zmysle tých povolení a všetkých, ktorých máme, nesmieme prekročiť 

najvyšší bod teda v škole, čiže určite nemôže byť hala vyššia, ako je najvyšší bod školy, čo je 

alebo najvyšší bod v areáli, a to je škola. Čiže aj teraz, keď si zoberiete na Draždiaku, hala na 

Draždiaku je určite možno meter, meter a pol, 2  m nižšie, ako je najvyšší bod, existujúca hala. 

Čiže ak niekto povedal, že to vypočítal, že to bude vyššie, ak by to bolo vyššie, porušíme 

zákon, nemohli by sme to postaviť, bolo by to v rozpore s územným plánom, takže musíme sa 

zmestiť do tej výšky, hala nesmie byť vyššia. Čiže to som len zabudol ešte na toto odpovedať, 

ale áno, bude rádovo o 1,5, 2 nižšie, čo akože je síce dostatočné, ale vyzerá to dosť vysoké, 

hej. Takže nie je to zas, ako by si zas niekto nemyslel, že na druhej strane tí športovci vnútri 

akože takisto vám povedia, že oni potrebujú mať čo najvyšší priestor, či už na všetky športy 

atď., lebo ten strop je obmedzujúci. Pani poslankyňa Nicholson. 

Mgr. JUDr. Libuša Nicholson (poslankyňa) 

Ďakujem. Pán starosta, ja len na margo toho, že ste spomenuli hokejbal, tak v Petržalke je 

dosť silná komunita fanúšikov práve hokejbalu na Haanovej a zostávajú v takej neistote, sa 

tak pýtajú, že či v novej sezóne 2005, 2025-2026, či sa vráti LG Bratislava späť z exilu v 

Ružinove a chcú vlastne vedieť, že ako to pokračuje, zatiaľ nemajú žiadnu väzbu a veľmi sa 

akože na to tešia a že aby to vôbec bolo. Takže viem, že sa tam hľadá nejaká povrchová, či 

vlastne nejaká, umelý povrch atď. to sú také zatiaľ, čo majú nejaké informácie. Chcú vedieť 

viac. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Ja som pánom Šátekom, ktorý to má na starosti, komunikoval. Oni odtiaľ odchádzali kvôli 

tomu, že tam boli nejaké problémy. My sme sa tie, do toho vstupovali presne preto, aby sme 

tie problémy vyriešili, to sa podarilo vyriešiť, ale medzičasom sa myslím, že zmenilo to, že na 

to, aby oni mohli oficiálne hrať, tak hokejbalová únia, či čo to je, dala podmienku, že sa tú ligu, 

čo hrajú oni, môže robiť len keď sa tam dá plastový povrch. Ten plastový povrch tam stojí 

zhruba 40.000  EUR a to som im povedal, že to som im nesľúbil a ani, akože dá sa to tam dať, 



21 

 

že keď si to zoberie nejaký poslanec priorít a dá tam 40 tisícový povrch, tak tam sa môže vrátiť, 

lebo ostatné parametre nie sú síce splnené, ale, alebo teda nie sú úplne ideálne splnené, ale 

toto je najväčší problém. Len prosím, určite vám potom k tomu dám vedieť, len ostaňme asi 

pri tomto návrhu, ktorý tu máme. Pán vicestarosta Karman ešte riadne vystúpenie. 

Ing. Ján Karman (2. zástupca starostu) 

Ďakujem za slovo. Nepočuli sme síce ešte obyvateľov, ale vypadá to, že z poslancov som teda 

poslední v diskusii. Ja by som sa touto cestou chcel aj prihovoriť na základe toho, čo tu 

odznelo, keďže na rôzne výčitky alebo na rôzne možnosti existuje aj viacero riešení a sme 

otvorení tomu, vyriešiť to tak, aby sme uspokojili čo, čo najväčší počet dotknutých, dotknutých 

strán. A tak isto tu zaznel prísľub starostu, že pokiaľ by sme teraz tento materiál schválili, 

požiadali sme by sme o financovania, v prípade, že by sme boli úspešní, tak následne by sa 

znovu tento materiál dostal sem na toto fórum a mohli by sme sa definitívne teda k tomu 

vyjadriť, že či do toho pôjdeme alebo nie, tak by som teda chcel vyjadriť prosbu, aby sme 

podporili tento materiál. Dostal som tiež informáciu z projektového oddelenia, že požiadame 

aj o financie na zriadenie takej eko učebne so zelenou strechou. Čiže čo sa týka detí, no tak 

tiež je vysoká pravdepodobnosť, že by dostali ďalšie miesto, kde by mohli tráviť, tráviť nielen 

voľný čas v rámci ŠKD, ale aj v rámci vyučovania. Za mňa len želanie, aby sme, aby sme tento 

materiál schválili. Ďakujem. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Ďakujem. A k tomu sa ja ešte čiastočne vrátim predtým, než dám slovo obyvateľom, je, že ak 

ste si Janko všimol, tak 15 poslancov hlasovalo vôbec proti tomu, aby sa tento bod zaradil a 

keby to bolo, nadpolovičná väčšina prítomných, ako si pán Valocay myslel, tak by sme o tomto 

ani nerokovali a už by sme mali tento materiál zrušený. To len možno na margo toho, že bez 

toho, aby sme si vypočuli, tak už 15 poslancov vedelo, aký má na toto názor a ako v tomto 

bode zahlasovať bez toho, aby sme počuli argumenty, bez toho, aby sme počuli diskusiu, 

takže i keď teda očakávam, že podobne budú hlasovať aj pri, pri schvaľovaní tohto, ináč ako 

body 2, 3, keď neprejde 2, tak 3 nemá samozrejme zmysel. Takže 3 stiahnem, ak dvojka by 

náhodou neprešla. Ale podľa toho, jak ste hlasovali na začiatku, mám za to, že asi neprejde. 

Ale som rád, že tu tá diskusia odznela, som rád, že ste počuli argumenty, že to tu bolo 

otvorené, lebo keby poslanci PS a Team Vallo mali o 3 hlasy naviac, tak už o tomto bode 

nerokujeme, lebo je stiahnutí. Mali iba 15, nemali 18, takže preto sme sa vôbec k tejto diskusii 

dostali. Za obyvateľov vystupuje pán R. U. Zázemie. Ako posunúť sa dá čokoľvek, samozrejme 

v rámci, tak ako keď sa dá posunúť celá hala, tak aj zázemie sa dá posunúť, že ak to bude 

technicky možné, hovorím, len ten postup je taký, že za mňa dať žiadosť, nemusíme byť 

úspešní, nemáme sa o čom rozprávať. Sme úspešní, vráti sa to sem a potom sa povie, aké je 

finálne riešenie a buď sa povie áno, finálne riešenie, pokračujte alebo sa povie okej, na to viem 

dať slovo, že proste pokiaľ poslanci nedajú po, po schválení súhlas, vrátime naspäť finančné 

prostriedky a povieme, ďakujeme, neprosíme, dajte ďalšiemu, u nás došlo k zmene názoru, 

dobre. Nech sa páči. 

Referát organizačných vecí 

Treba dať ešte hlasovať o občanovi. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Aha pardon, takže o občanovi hlasujeme. Kto je za vystúpenie občana? Zjavná väčšina, tak 

nech sa páči, máte samozrejme slovo. 
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pán R. U. (občan) 

Ďakujem veľmi pekne. Ďakujem veľmi pekne za možnosť odprezentovať aj zámery a víziu 

TKP. Budem stručný napriek tomu, že k tomu areálu mám aj osobnú emóciu, lebo som tam 

vyrastal, ale zostanem konštruktívny, vecný a už vôbec nie osobný. Vyrastal som v areáli, 

chodil som tam na základnú školu, som Petržalčan a po rokoch trávených v zahraničí štúdiom 

manažérskych pozícií som sa vrátil do Petržalky, lebo tam mám krásne spomienky na detstvo 

a chcem tam vychovávať aj svoje deti. Takže prihováram sa k vám ako obyvateľ Hájparku, 

ako podporovateľ športu, ako bývalý aktívny športovec a ako človek, ktorý sa do Petržalky 

vrátil, hej. Predmetný zámer nás nemilo prekvapil z mnohých dôvodov. Ja, my sme mali to 

šťastie, že sme si kúpili byt v Hájparku, jedinečný projekt, ktorý nám naozaj závidí celá 

Bratislava, ale to nie je jediné, čo nám závidia. A nielen celá Bratislava, ale celé Slovensko 

nám závidí ešte niečo a to je tenisový klub TKP. Prostredníctvom rodiny Kratochvílovcov sa 

naozaj podaril vytvoriť tenisový klub, ktorý v extrémne skromných podmienkach vychováva top 

športovcov. A tu nehovorím o úrovni Bratislavy, ale tam vyrastajú talenty, ktoré majú európske 

parametre. A oni tam vyrastajú v podmienkach, kde prehnane povedané, povedané, nie je 

záchod a kde nie je zázemie. Rodina Kratochvílovcov naďalej aj spoločnosti komunity, ktorá 

tam vzniká, by chcela pokračovať, aby chcela investovať do tohto areálu naďalej. Oni tam 

investovali nemalé peniaze, desiatky tisíc eur, bez akého, bez akejkoľvek vízie na návratnosť. 

Oni to nerobia preto, aby z toho videli nejaké peniaze, ale pretože podporujú šport a podporujú 

tie talenty, ktoré sú tam. Čo som chcel povedať, tie kluby nielen bratislavské, slovenské, ale aj 

európske, oni nám nezávidia to, že máme perfektný club house, že tam máme perfektnú 

antuku alebo že tam máme niečo nadštandardné. Oni nám tam závidia to, ako tam 

pristupujeme k tým mladým hráčom. Na tých štyroch kurtoch, nemýľme si masový šport a 

výkonnostný šport. Prosím vás, nerušme niečo, čo stopercentne funguje. Na Slovensku 

nefunguje veľa vecí, hej, ale táto vec funguje. Táto vec má track record a tí ľudia to robia bez 

akej akejkoľvek vízie nejakého výnosu. Tam vyrastajú top športovci, hovoríme o európskom 

leveli. Zo športového hľadiska, ja som bývalý športovec, hej, nemyslím si, že predmetný zámer 

splní ten športový účel, ktorý ja plne podporujem, aj všetci ho plne podporujeme. My 

potrebujeme oveľa viac športovísk, absolútne súhlasím. Multišportová nafukovačka je niečo 

nevídané, to nie je štandardné riešenie. Nafukovačky sa robia v prípadoch, kedy sa preklenujú 

obdobia, preto sa používajú v tenise, kde v lete sa hala dá dole a v zime sa samozrejme 

zakryje, hej? Neviem si predstaviť, že v lete tam budú masovo športovať tímy, ktoré môžu 

športovať vonku. Jeden z najkrajších dní v tomto roku. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Máte 3 minúty inak a už ste tak asi na piatej. 

pán R. U. (občan) 

2 minúty. 1 z najkrajších dní v tomto roku bola len minulá sobota, keby sme, kedy sme tam 

celá komunita prišli na tie kurty a začalo sa hrať vonku. Tzn. že 9 mesiacov sa tam aktívne 

veľmi kvalitne športuje, hej. 9 mesiacov. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

To je absurdné, to vôbec nie je pravda, my máme podklady. 9 mesiacov, to stopercentne nie 

je, prosím, akože aspoň hovorte fakty, lebo my dneska máme dochádzkový systém a ostatné 

veci, 9 mesiacov sa tam určite nešportuje, prosím. 
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pán R. U. (občan) 

Určite sa tam 9 mesiacov. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Január, február sa iba nešportuje, do novembra. 

pán R. U. (občan) 

Samozrejme, že áno, samozrejme, že, no veď dôkaz, minulú. Samozrejme, že sa športuje. A 

vymeniť to za nejaký miestny lokálny klub, nemyslím, že to je správne riešenie. Z občianskeho 

hľadiska, predmetná nafukovačka úplne zmení ráz, prírodný ráz tej celej. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Existujúca, ktorá tam je, tá je v poriadku, hej? Tú, ktorú má TKP, tá nezmenila žiadny ráz a 

môže. 

pán R. U. (občan) 

Zmenila, zmenila. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

A tá neni problematická, hej, tá je v pohode? 

pán R. U. (občan) 

Rozprávame sa. Nie. Rozprávame sa o ďalšej, hej? Ten pohľad, keď človek krúži na tom ovále 

a pozrie sa, zrazu tam vidí veľkú, uvidí veľkú plastovú masu, tak asi to nie je to, čo by sme 

chceli. Ja som si dovolil len 2 obrázky, hej. Tak neviem, či sa zhodneme na tom, ja dúfam, že 

áno. Ak chceme toto alebo toto. Toto je projekt, s ktorým sme za pánom starostom chodili 

pravidelne, vždycky nám ten projekt v podstate nedával zmysel, lebo predmetné pozemky by 

boli prenajaté len na 1 rok, tzn. že investícia, ktorá sa tam chcela urobiť, rádovo státisícová, 

nedávala zmysel. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Pán Kratochvíla sám prišiel s tým, že tie 4 kurty chce prestrešiť. Prosím vás, alebo 2 kurty, o 

čom sa bavíte? Mne to naozaj, prosím aspoň, že nehovorme si tu nezmysly. Ja vám ukážem 

projekty a prosím, asi tu je syn, tak potvrdí, že my máme žiadosť, čiže vám vadí cez 4 kurty, 

cez existujúce 2 je a iné, ktoré chcel pán Kratochvíla prestrešiť, cez 2, tiež v poriadku. Čiže 

pokiaľ to robí mestská časť, tak to nie sú dobre prestrešené, to je hnusná masa plastu, ale keď 

to chce urobiť ten klub, tak je to v poriadku, on môže 2 kurty prestrešiť, teda má 2 prestrešené 

a ďalšie 2 prestreší. A ich záujem je v poriadku, oni to môžu robiť, lebo oni to robia dobre a my 

keby sme prestrešili 4 na iné športy, tak to robíme zle. Prosím. 

pán R. U. (občan) 

Ale absolútne nepochopené, pán starosta. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Ale prosím, dobre. 

pán R. U. (občan) 

Absolútne nepochopené. 
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Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Veď nehnevajte sa, ešte raz, mne to naozaj príde, ja neviem, ja niekedy si pripadám, že som 

asi v inom sne a niečo iné robím. Čiže keď to robia teraz napr. na Nobelku, sú prestrešené, 

tam pán Vydra to má rovno pod oknami. Tam sú 4 kurty pravidelne. Sťažoval sa pravidelne na 

antuku, neviem čo, ale proste každý to berie, že je tam šport. 

pán R. U. (občan) 

Neodchádzaj, neodchádzajme z témy, tu sme pri merítku veci. Ja som, myslím si. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

To nie je diskusia, rozprávam ja, takže poprosím vás a ďakujem. 

pán R. U. (občan) 

Fakticky zostaňme, naozaj, pán starosta, fakticky. Nepoďme do emócií. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Môžte, prosím, dať mikrofón, lebo to nie je diskusia. Ja to tu riadim, čiže teraz ďakujem, hej, 

mali ste 3 minúty a teraz to, čo vám chcem povedať je, že mne to naozaj akože nepripadá, že 

všetci všetko vedia robiť super, všetci to robia super. Teraz mimochodom, nafukovačky máte, 

že v Senci je futbalový, futbal celoročne prekrytý v nafukovačke. Máte to v Poľsku, v Maďarsku, 

v Čechách to je. My máme v nafukovačke teraz hokejovú halu. Štandardne sa tak vo svete 

nerobí, nerobí, je to tam, funguje to, neuveríte, naozaj to tam funguje. Nie je to akože a je x 

iných, x iných vecí, čiže, ale tak sa to nerobí, robí sa to inak, robí sa to nafúkne a sfúkne sa to. 

Nie, už sa to robí tak, že sa to nechá celoročne, pretože to je veľmi lacná náhrada športovej 

infraštruktúry pre tých, ktorí potrebujú celoročne alebo 9 mesiacov v roku potrebujú prekryté a 

nepotrebujú prekryté 3 mesiace v roku alebo 4 mesiace v roku. Čiže to je vec pohľadu a 

hovorím, máme v Petržalke 42 kurtov, z toho 30 alebo 45 kurtov, z toho 30 v areáloch mestskej 

časti z tých 30 kurtov je asi 18 prekrytých, 2 sú celoročne, ostatné sú len sezónne. Ale prosím, 

akože ako neviem, keď to robí súkromník, je to v pohode, lebo je to klub, keď to robí mestská 

časť a ktorá to ide robiť pre školy, pre viacero športovcov, tak to neni v poriadku, lebo niekto 

iný by to robí lepšie, ale mestská časť to tak urobiť nemôže, nevie, nemá na to informácie, zle 

to robí, neviem ako okej, je to proste na rozhodnutí poslancov. Hovorím, ja mám za to, že 

projekt ste tu dostali, schválite, bude daný, možno prejde, možno neprejde, vráti sa naspäť 

dosúhlasíte, vrátite, vaša vec. Alebo neprejde, tým pádom máme vybavené, prechádzame do 

bodu potom číslo 3, 4 a to je vlastne rekonštrukcia telocvične na Holíčskej, ktorá tiež potrebuje 

zrekonštruovať. Paradoxne, ak by sa vybudovala nové športovisko, tak z takých peňazí, ako 

som povedal, by sa dali zrekonštruovať rádovo 3 také školské telocvične, čiže toľko k tomu. A 

samozrejme je to na vás, počuli ste, rozhodnete sa, zahlasujete, hovorím, moja krištáľová guľa 

hovorí, ako zahlasujete, čiže nezahlasujete za toto alebo to neprejde podľa mojej krištáľovej 

gule, uvidíme, či ju mám ešte stále dobre nastavenú, ale je to samozrejme na vás. Týmto 

ukončujem diskusiu a poprosím návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. A pardon, 

ospravedlňujem sa, pán, ešte vystúpenie, pán Repka chcel k tomuto vystúpiť. Poprosím, či 

súhlasíte s vystúpením pána občana Repku? Nech sa páči. 

Pán Matúš Repka (občan) 

Dobrý podvečer prajem, pán starosta, ďakujem za slovo, za túto možnosť. Ja len by som chcel 

povedať, že nie som tu úplne ako občan, ale trošku ako zástupca územného rozvoja v rámci 

našej komisie, pán Vydra, teda, ktorý je predseda. Ja mám, ja veľmi kvitujem, pán starosta, že 

robíme rozvoj športu, je to výborné, súhlasím s tým, podporujem to, ale mám problém s 
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koncepciou, ako sa na to ide. Tým, že možno sme toto nedostali ani do, do našej komisie, to 

bola možno trošku chyba, lebo možno by sme mohli vychytať niektoré veci a možno 

rozdiskutovať na tej pôde, ale sám ste povedali, asi, keď som prichádzal, tak som počúval, že 

to bude najväčšia hala v Petržalke a mne trošku vadí, že sa nepozeráme aj na to, ako bude 

fungovať a ako bude. Sú tam 3 basketbalové ihriská, ktoré tam môžu byť, budú tam nejaké 

turnaje a my budeme všetkých tých ľudí vodiť do nejakej provizórneho stavebného objektu z 

kontajnerov. Toto je celkom to zásadný môj problém, ako vnímame, že na detský dvor budeme 

dávať nejaké kontajnery, dobre, ktoré sa možno dajú nejak namaľovať, opláštiť., jedno s 

druhým. Chýba koncepcia, podľa mňa a stratégia, ako bude to celé vyzerať a ako to bude celé 

fungovať. Čiže za mňa bolo by dobré, keby sa poslanci aj zamysleli nad tým, že keď ideme 

stavať takúto veľkú halu, keď chceme spraviť tam potom nejaký turnaj pre ďalších ľudí a nejaké 

decká, tak bolo by dobré, aby sme mali nejaké adekvátne slušné zázemie, proste, aby sme aj 

nejaké reprezentovali tu mestskú časť. To je, to je, to je z mojej ako architektonického hľadiska, 

ja som toto napadol aj na našej komore, že rozvoj škôl na Slovensku sa rieši rýchlo, lacno a 

cez kontajnerové školy. Kontajnerové školy, kontajner slúži ako stavebný, zariadenie 

staveniska, ako nejaké dočasné, dočasné priestory. Za, začnime uvažovať nad tým, že ak 

chceme tam, lebo ak toto schvália poslanci, tak to tam bude 15, 20 rokov a sa to nepohne. 

Skúsme sa zamýšľať nad tým, keď niečo budeme niekde umiestňovať, skúsme tomu dať 

nejaký tvar, výzor a potom v nekonečnom rade aj nejakú funkciu. Nejdem vás zdržiavať, ešte 

vás čaká toho veľa. Prajem pekné rokovanie. Ďakujem za možnosť vystúpiť. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Ja by som na to iba povedal, že napr. tu zaznelo, že tenisti tam nemajú sociálne zariadenia, 

ale vyrastajú tam. Tí iní, nemajú kde vyrastať, lebo nemajú iné športoviská. Ja s tebou 

súhlasím, bolo by to dobré mať to pekne urobené, my dneska nemáme že nič. Ja dneska vidím 

basketbalistov, florbalistov, volejbalistov, futsalistov, hádzanárov, ktorí hovoria, že nemajú nič. 

Oni by ruky, nohy bozkávali aj za tú nafukovačku. A teraz len, aby sme sa rozumeli, Športová 

hala Pankúchova, ktorú sme postavili, ktorá je o tretinu minimálne menšia, ako by boli takéto 

stavby, stojí 4, 5× toľko. Čiže za cenu jednej športovej haly Pankúchova vieme postaviť 4-5 

takýchto o tretinu a viac ako tretinu väčších športovísk. Ja s tebou súhlasím, z dlhodobého 

hľadiska je správne, mať pekné športovisko. My dneska nie sme v stave, že sa môžme baviť 

o tom, že či máme pekné športoviská. My ich nemáme. Tam nemajú kde tie deti športovať. 

Nemajú byť, kde basketbalisti, nemajú byť, kde florbalisti, futsalisti, volejbalisti, hádzanári, 

nemajú. Oni nemajú športovisko, lebo sú to väčšinou kryté športy, oni nevedia hrať vonku, 

nemajú kde hrať a my sa teraz bavíme, že či majú kde sa rozvíjať alebo nemajú sa kde rozvíjať. 

Ale bez infraštruktúry tie športy nevznikajú.. Čiže dneska si deti môžu vybrať atletiku trochu 

vonku, tenis, budú si môcť vybrať v Petržalke plávanie a všetky ostatné športy v Petržalke 

nemajú kapacitu. Dneska to je bohužiaľ fakt. Napriek tomu, že sa na tom pracuje, napriek 

tomu, že najväčším tempom v Bratislave rozvíjame športovú infraštruktúru, či už opravy alebo , 

neni kde. Keby sa 5 takých hál postavilo, aj tak by boli vyťažené. A to je proste otázka toho, 

že čo je koncepcia športu. Pre mňa koncepcia športu je, aby existovali športoviská, kde tie deti 

môžu chodiť, kde sa môžu rozvíjať už amatérsky, kde si môžu ísť dospeláci zašportovať, kde 

môžu existovať kluby atď. Ale keď si budeme dávať architektúru, urobíme za ten istý čas pätinu 

toho. A otázka znie, ako, áno, som tým známy, radšej funkciu ako výzor.. To je môj názor, ale 

môžem byť prehlasovaný a nemám na výber. Ja tomu rozumiem, len napr. keby som teraz 

porovnal Pankúchovu, tak ti poviem na rovinu, Pankúchova stála 3,5, 3,6 milióna. Toto ale v 

nejakom rozmere stojí, nie nejako, ale poviem, naozaj sa dajú, že 3, 4, 5 takých projektov 

urobiť za tú cenu s obdobným rozmerovým športoviskom. Ak by som sa dneska mal na to 
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postaviť a niekto sa ma spýtať, či spravím, Pankúchovu alebo spravím 5 takých športovísk, 

som za 5 takých športovísk. To je môj názor v súčasnosti, napriek tomu, že tá hala je krásna, 

je naozaj, že reprezentatívna, je super, ale ja neviem urobiť 20 reprezentatívnych hál. Mne 

stačí 1, 2 reprezentatívne a potrebujem tých 20 normálnych, kde môžu deti športovať. A to 

môžem urobiť, pokiaľ nie som Švajčiarsko a nemám neobmedzený rozpočet, lebo nie som 

Saudská Arábia, Emiráty a pod., cez nafukovačku, lebo je to proste rýchle, lacné a jediné 

rýchle dostupné riešenie na to, aby tie športy mohli rozvíjať. Ale hovorím, to je názor, nie. 

Dobre, hovorím, je to môj názor a samozrejme, záleží tu od poslancov a od ostatných. Dobre, 

ak to máme všetko, ukončujem diskusiu, poprosím návrhovú komisiu o predloženie návrhu 

uznesenia. 

Návrhová komisia 

Miestne zastupiteľstvo v mestskej časti Bratislava-Petržalka schvaľuje po a) predloženie 

žiadosti - žiadateľ Športové zariadenie Petržalky o poskytnutie príspevku v rámci programu 

"Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry" na základe výzvy 24/002 

Fondu na podporu športu na projekt "Nafukovacia hala so zázemím v areáli ZŠ Dudova", po 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných 

prostriedkov z Fondu na podporu športu, po c) zabezpečenie finančných prostriedkov na 

spolufinancovanie realizovaného projektu výške 35,1  % z celkového rozpočtu projektu 

1.476.268,52  EUR bez DPH, to je 518.170,25  EUR, po d) zabezpečenie financovania 

prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Ďakujem. Poprosím, prezentujte sa a hlasujte. 

Referát organizačných vecí 

Spúšťame prezentáciu. Hlasovanie spustené. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

26 prítomných, 9 za, 8 proti, 9 sa zdržalo. Konštatujem, že krištáľová guľa je stále funkčná, 

funguje veľmi dobre, takže toto neprešlo. 

 

K bodu č. 4 
Schválenie spolufinancovania pre Športové zariadenia Petržalky na podanie projektu „ 

Rekonštrukcia telocvične - ZŠ Holíčska 50, Bratislava“ v rámci výzvy Fondu na podporu 

športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry č. 2024/002  

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Prechádzame do bodu číslo 3. Bod číslo 3 je bezpredmetný, takže ho sťahujem, pretože 

nemáme o čom hovoriť a prechádzame do bodu číslo 4, Schválenie spolufinancovania pre 

Športové zariadenia Petržalky na podanie projektu "Rekonštrukcia telocvične ZŠ Holíčska 50, 

Bratislava" v rámci výzvy Fondu na podporu športu, na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu 

športovej infraštruktúry číslo 2024/002. Úvodné slovo. Je to rozsiahlejšia, komplexnejšia a 

kvalitnejšia rekonštrukcia, ako bola urobená na telocvični Základná škola Turnianska, pretože 

sme sa už z niektorých vecí poučili. Je to teda výrazne v menšom objeme a výrazne menej to 

ušetrí financie mestskej časti. Ale keďže sa poslanci rozhodli, že to bude takto, tak vedia prečo 

a aspoň teda nech podáme nejakú túto žiadosť a neprídeme zbytočne oveľa finančných 

prostriedkov. Ďakujem. Toľko k úvodnému slovu. Otváram diskusiu samozrejme. Ak sa nikto 
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nehlási, poprosím návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. 

Návrhová komisia 

Ďakujem. Návrh uznesenia, Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schvaľuje predloženie žiadosti žiadateľ Športové zariadenia Petržalky o poskytnutie príspevku 

v rámci programu "Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry na základe 

výzvy číslo 2024 Fondu na podporu športu na projekt "Rekonštrukcie telocvične, Základná 

škola Holíčska 50, Bratislava", to je bod a) a bod b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade 

s podmienkami poskytnutia finančných prostriedkov z Fondu na podporu športu, bod c) 

zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

30  % z celkového rozpočtu 316.761,43 EUR, tj. 95.028,43 EUR bez DPH, za d) zabezpečenie 

financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektov z rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka. Pán starosta, prosím, dajte hlasovať. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Poprosím, prezentujte sa a hlasujte. 

Referát organizačných vecí 

Spúšťame prezentáciu. Hlasovanie spustené. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

22 prítomných, 22 za. Konštatujem, že toto uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu č. 5 
Návrh na nájom priestorov telocviční v objekte ZŠ Holíčska 50, Bratislava, v k. ú. 

Petržalka, pre Športové zariadenia Petržalky, s. r. o., ako prípad hodný osobitného 

zreteľa 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Prechádzame do bodu číslo 5, to je druhá časť k tomu, že návrh na nájom priestorov telocvične 

v objekte ZŠ Holíčska, Petržalka pre športové zariadenie ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

To je opätovne, ak neprejde bod číslo 5, štvorku ste hlasovali zbytočne, lebo to je, potrebuje 

mať vzťah, čiže potrebujú mať športové zariadenia prenajaté tieto priestory. Tak otváram 

diskusiu k tomuto bodu. Ak sa nikto nehlási a pán, pán vicestarosta Karman. 

Ing. Ján Karman (2. zástupca starostu) 

Ďakujem pekne za slovo. Ja by som rád dal návrh na doplnenie uznesenia, pretože v prípade 

definície osobitného zreteľa je dobré doplniť ešte aj písmeno k), v ktorom sa uvádza, že je to 

zahŕňa aj prenájom majetku právnickým osobám založeným alebo zriadeným mestskou 

časťou. To isté aj v prípade zníženia nájomného, doplnenie písmena c) a opäť doplnenia textu, 

prenájom majetku právnickým osobám založeným alebo zriadeným mestskou časťou. Dám to 

aj návrhovej. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Ďakujem, toto autoremedúrou beriem. Čiže tam je zdôvodnený osobitný zreteľ podľa nejakého 

paragrafu a len sa to ešte rozširuje aj o paragraf vzhľadom k tomu, že sa jedná o s.r.o., ktorá 

je v stopercentnom vlastníctve mestskej časti. Takže aj to je dôvod na prípad hodný osobitného 

zreteľa. Autoremedúrou beriem takto, ako to je. Upozorňujem, ak neprejde bod číslo 5, bod 
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číslo 4 bol zbytočný a nebudeme vedieť sa o to uchádzať. Takže toľko. Uzatváram diskusiu, 

poprosím návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. 

Návrhová komisia 

Návrh uznesenia, Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka schvaľuje nájom 

priestorov telocviční v objekte Základnej školy Holíčska 50 pre žiadateľa Športové zariadenia 

Petržalky s.r.o. za znížené nájomné vo výške 1  EUR za celý predmet nájmu za rok za účelom 

podania žiadosti o poskytnutie finančnej dotácie zo strany Fondu na podporu športu výzva 

číslo 2024/002, "Výstavba rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry do 31.  12. 

2033 s odkladacou podmienkou, že nájomná zmluva nadobudne účinnosť iba v prípade 

schválenia poskytnutia predmetnej dotácie z Fondu na podporu športu, ďalej tak, ako je 

uvedený návrh v uznesení, aj s návrhom, ktorý si pán starosta zobral autoremedurou. Nech 

sa páči, môžte dať hlasovať. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

Ďakujem. Poprosím, prezentujte sa a hlasujte o takomto návrhu, návrhu uznesenia aj s tou 

autoremedurou prijaté o rozšírené body dôvodu osobitného zreteľa. 

Referát organizačných vecí 

Spúšťame prezentáciu. Spúšťame hlasovanie. 

Ing. Ján Hrčka (starosta) 

25 prítomných, 25 za. Konštatujem, že toto uznesenie bolo prijaté. 

 

Mám tu ešte 2 vystúpenia občanov, ale k iným bodom, je to Základná škola Žehrianska a 

rokovanie takisto Žehrianska. Ale nemáme to. Okej, dobre, takže asi potom na riadne 

zastupiteľstvo 8. apríla, či ktorého to bude, ôsmeho, dobre. Tak sme vyčerpali všetky body 

dnešného zastupiteľstva. Veľmi pekne ďakujem, i keď teda s tým, čo ste odsúhlasili, si o tom 

myslím svoje, ale je to vaše právo, vaša zodpovednosť, vaša vizitka. Pekný deň. 

 
 
 
Koniec rokovania: 16:36 hod. 
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